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ÅRSMØTE DEL 2	
I	KODAL	UNGDOMSLAG	

31.MAI	2023	KL.	18.30-20.00
PÅ	KULTURHUSET	VONHEIM

1. Godkjenning	av	innkallingen,	saksliste	og	forretningsorden (Behandles 31. mai)
2. Valg	av	ordstyrer	og	referent (Behandles 31. mai)
3. Valg	av	tellekorps (Behandles 31. mai)
4. Valg	av	underskrivere (Behandles 31. mai)
5. Årsmelding	2022 (gjennomført)
6. Årsregnskap	2022 (gjennomført)
7. Fastsettelse	av	kontingent (gjennomført)
8. Budsjett	2023 (gjennomført)
9. Innkomne	saker

9.1 Sak	til	orientering (gjennomført)	
9.2 Vaktmesterbolig (Behandles 31. mai)	
9.3 Forslag	til	vedtektstilførsel (Behandles 31. mai)	
9.4 Ungdomsgruppen/Trevet (Behandles 31. mai)	

10.Valg (Behandles 31. mai)

PÅMELDING - SE KODAL.NO - ELLER KLIKK PÅ LINKEN HER

Dette er et fortsettende årsmøte, og altså del 2 av det opprinnelige årsmøtet 3. mai.

PÅMELDING



 

 

Forretningsorden for årsmøte i Kodal Ungdomslag 

1. Konstitueringer 
1. I starten av årsmøtet velges en eller to ordstyrere, en eller to referenter, to personer til 

tellekorps og to til å underskrive protokollen.  
2. Innkalling, saksliste og forretningsorden skal godkjennes med eventuelle kommentarer fra 

forsamlingen.  

2. Gjennomføring av årsmøtet 
1. Årsmøtet ledes av valgte ordstyrer, og skal gjennomføres i samsvar med lagets vedtekter og 

denne forretningsorden. 
2. Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til årsmøtet 

når ordstyrer har gitt vedkommende ordet.  

3. Saksgang 
1. Saker til årsmøtet behandles slik: 

• Innledning om saken 
• Spørsmål til saken 
• Debatt 
• Votering 

2. Saker til årsmøtet fremmes innen fristen i forkant av møtet.  
3. Det er ikke adgang til å fremme nye forslag til saker i årsmøtet. 
4. Voteringsorden: Forslag behandles kronologisk. Dersom det er flere forslag som går på samme 

setning/avsnitt/tekst behandler man det forslaget som er mest ytterliggående først. Hva som er 
det mest ytterliggående forslaget avgjøres av ordstyrer, og legger til grunn hvilket forslag som 
medfører mest endring, eller anses mest kontroversielt. Dersom dette forslaget vedtas, faller de 
andre forslagene som konsekvens. Dersom dette forslaget avvises, går man videre til det nest 
mest ytterliggående forslaget. Sånn fortsetter man til alle forlagene er behandlet. Det kan åpnes 
for cupvotering dersom ordstyrer finner det mer hensiktsmessig. Forslaget som står igjen må til 
slutt også stemmes over.  

5. Akklamasjon gjøres ved ett klapp, og brukes for å vise markant enighet ved valg eller 
avstemning. 

6. Det er lov å trekke forslag, dersom ingen andre i forsamlingen ønsker å opprettholde forslaget.  

 

  



4. Debatt 
1. Medlem med forslag på sakliste, gis nødvendig taletid for å presentere forslaget. 
2. For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg og to minutter for andre 

innlegg. Ingen gis rett til flere enn to innlegg i samme sak. Dersom representanter fra/for 
Hovedstyret har behov for utdypende forklaringer/svar under behandlingen av saker, bortfaller 
denne regelen. 

3. Det gis anledning til replikker på hvert innlegg, begrenset til 1 minutt. En replikk er en 
kommentar til et innlegg og skal belyse en uenighet. Det er ikke lov med replikk på replikk, med 
unntak av svarreplikk (dvs. svar på replikker til eget innlegg). 

4. Alle med talerett har anledning til å gi saksopplysninger. 
5. Alle med talerett kan tegne seg på talelisten med tegnene: 

• Innlegg - 1 finger 
• Replikk - 2 fingre 
• Saksopplysning – T-tegn (time-out-tegn) 

6. Strek: Ordstyrer kan sette strek når debatten går over tiden. Avgjørelsen kan overstyres av 
forsamlingen med alminnelig flertall.  

7. Ordstyrer kan redusere taletiden ved alminnelig flertall.  

5. Valg 
1. Prosedyre for valg: 

• Innledning om vervet 
• Kandidater til valget presenteres eller gjør seg til kjenne 
• Appell - kandidatene får 3 minutter til å presentere seg. 
• Utspørring 
• Sluttappell - kandidatene får 1 minutt til å si noen avsluttende ord 
• Valg 
• Telling 
• Resultat 

2. Under utspørring kan forsamlingen stille kandidatene spørsmål, begrenset til 1 minutt per 
spørsmål og 2 minutter på svar. Det begrenses til tre spørsmål og svar per kandidat. 

3. Ugyldig valg: Dersom ingen kandidater oppnår over 50% av stemmene, gjennomføres valget på 
nytt. Dersom ingen kandidat heller denne gangen oppnår flertall utsettes saken til en 
ekstraordinær generalforsamling.  

4. Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som ikke avgitt. 

6. Protokoll 
1. Det føres protokoll over årsmøtets saker. I protokollen innføres hvem som er forslagsstiller, 

hvem som har hatt ordet, hvilke forslag som er fremmet, hvilke vedtak som er fattet, og 
resultatet av avstemninger med antall stemmer for og imot. 

2. Stemmetall i personvalg verken offentliggjøres eller protokollføres, men dersom kandidatene 
ønsker å vite hvor mange stemmer de selv fikk, gis det adgang til det.  

3. Protokollen skal publiseres på lagets hjemmeside så snart den er godkjent.   
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Skape,	delta	og	tilhøre!	
	
Nesten	100	ungdommer	mellom	13	og	16	år	har	tatt	aktiv	del	i	å	utvikle	Kodal	
Ungdomslag	og	Kulturhuset	Vonheim	gjennom	et	nytt	fritidstilbud	for	unge	i	2022.	Enda	
flere	har	benyttet	tilbudet	som	brukere.	Ungdommene	omtaler	Vonheim	som	sitt	andre	
hjem	og	forteller	om	inkludering,	nye	vennskap,	fellesskap	og	tilhørighet,	trygghet,	
bedre	mental	helse	og	at	de	blir	sett.	Noen	forteller	at	de	har	fått	et	helt	nytt	liv	etter	at	
ungdomstilbudet	«Trevet»	startet	opp.	For	mange	av	dem	er	Vonheim	også	et	fristed	fra	
en	skolehverdag	med	mobbing	og	dårlig	skolemiljø.	Hvor	viktig	er	det	at	ungdommer	får	
lov	til	å	være	med	å	skape	tilbudet	sjøl?	96	prosent	svarer	«veldig	viktig»	og	4	prosent	
svarer	«viktig»	på	en	undersøkelse	utført	blant	crewet.	Fra	april	til	desember	var	
ungdommene	i	sving	med	både	dugnader	og	aktiviteter	mer	enn	80	dager!	Det	er	ikke	
mange	foreninger	som	kan	skilte	med	noe	lignende.	
	
Et	teaterstyre	gjorde	den	formidable	øvelsen	det	er	å	blåse	liv	i	teateret	etter	at	alt	av	
kulturliv	ble	rammet	av	pandemi.	24	barn	og	unge	fikk	gleden	av	å	spille	teater	igjen.	
Mer	enn	1000	mennesker	tok	turen	til	Vonheim	–	og	fikk	både	spilleglede	og	
julestemning	på	kjøpet.	Det	var	et	rørende	øyeblikk	da	vi	på	premieren	kunne	krysse	av	
for	at	teatertradisjonen	lever	videre	i	teaterbygda	Kodal	–	med	produksjon	nummer	120	
siden	1905!	
	
Kulturhuset	Vonheim	fremstår	stadig	ny	drakt.	Også	i	2022	foregikk	det	renovering	og	
oppgraderinger	både	ute	og	inne.	Styret	har	jobbet	etter	målet	om	å	utvikle	Vonheim	til	
et	moderne,	brukervennlig	og	mangfoldig	bygg	for	framtida.	Det	nok	vanskelig	for	de	
fleste	å	se	for	seg	hvor	vanvittig	mange	timer	som	er	lagt	ned.	Enkelte	er	oppi	1000	–	
1300	timer	med	dugnad	det	siste	året	–	og	det	er	viktig	at	medlemmene	heier	på	
ildsjeler	som	tar	et	stort	og	viktig	ansvar.	Innsatsen	sparte	blant	annet	laget	for	nesten	
100	000	kroner	i	strøm	i	fjor,	og	en	rekke	oppgaver	som	er	løst	ville	spart	millioner	om	
vi	skulle	kjøpt	tjenestene.		
	
Helt	uten	markedsføring	eller	informasjonsarbeid	har	utleie	av	Kulturhuset	Vonheim	
gitt	mer	enn	200	000	kroner	i	inntekter.	Det	er	en	vekst	på	1100	prosent	sammenlignet	
med	2017.	Til	sammenligning	skjer	nå	også	utleien	på	dugnad	uten	ansatte	–	bort	sett	
fra	renhold	som	leies	inn.	Utleie	er	selvfølgelig	ikke	et	mål	i	seg	selv,	men	det	er	en	
kostnad	å	la	bygget	stå	tomt.	Derfor	er	det	kjærkomne	inntekter	som	er	helt	nødvendig	
for	å	kunne	jobbe	videre	med	oppgraderinger	av	Vonheim.	
	
Det	er	en	utfordring	for	Kodal	Ungdomslag,	som	for	de	aller	fleste	andre	foreninger,	å	få	
nok	frivillige	til	å	bidra	både	i	å	skape	aktivitet	og	ta	ansvar	for	bygg	og	anlegg.	
Menneskene	er	den	viktigste	kapitalen	laget	har.	Derfor	er	investering	i	god	
organisasjonskultur,	verdier,	entreprenørskap	og	kommunikasjon	noe	av	det	viktigste	vi	
kan	gjøre	fremover.	Det	er	det	som	skaper	levende	lokalkultur	og	et	bærekraftig	
ungdomslag.	
	
Tusen	takk	for	tilliten	og	innsats	i	året	som	gikk.	
	
Beste	hilsen	fra	styret.	
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Tillitsverv	2022	-	2023	
 
Status ved valg på årsmøtet 2022. 
 
HOVEDLAGSSTYRET       
Kandidat Verv Ny status Periode 
Bjørnar Gaasholt Leder Gjenvalg 2022-2023 
Frode Aleksander Rismyhr Nestleder Gjenstår 2021-2023 
Flemming Karlstrøm Kasserer Ny 2022-2024 
Line Andersen Sekretær Gjenstår 2021-2023 
Jeanette Skoli Styremedlem Ny 2022-2024 

    
HUSSTYRET       
Kandidat Verv Ny status Periode 
Jan Erik Rismyhr Leder Ny 2022-2023 
Hans Christian Styremedlem  2022-2023 
Iris Opsahl Styremedlem Gjenvalg 2022-2024 

    
TEATERSTYRET       
Kandidat Verv Ny status Periode 
Kaja Lunde Leder Ny   2022-2023 
Marita Hvitstein Styremedlem Gjenvalg 2022-2023 
Jannicke Rise Unsgaard Styremedlem Ny 2022-2024 
Lillian Hvitstein Styremedlem Gjenstår 2021-2023 
Camilla Hvidsten Styremedlem Gjenvalg 2022-2024 
Marius Kultorp Vara Gjenstår 2021-2023 

    
REVISOR       
Kandidat Verv Ny status Periode 
Ivar Frydenberg Medlem Ny 2022-2024 
Ina Camilla Lysnes Medlem Gjenstår 2022-2023 

    
VALGKOMITEEN       
Kandidat Verv Ny status Periode 
Gunnar Anders Gåsholt Leder Ny 2022-2023 
Torstein Flåm Medlem Ny 2022-2023 
Sonja Ekman Medlem Ny 2022-2023 
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Hovedstyret	
	
Styret	
I	siste	periode	har	hovedstyret	i	Kodal	Ungdomslag	bestått	av:	
 
Leder:	Bjørnar	Gaasholt	
Nestleder:	Frode	Aleksander	Rismyhr	
Sekretær:	Line	Andersen	
Kasserer1	:	Flemming	Karlstrøm	
Styremedlem:	Jeanette	Skoli	
	
Undergruppene	var	representert	av	følgende:	
	
Representant	fra	teatergruppa:	Kaja	Lunde	
Representant	fra	husstyret:	Jan	Erik	Rismyhr	
Representant	fra	ungdomsstyret2	:	Ina	Othelie	Åshammer	
	
Aktivitet	
Hovedstyret	hadde	fem	styremøter	i	2022.	Av	ulike	årsaker	har	det	vært	utfordrende	å	
få	til	flere	møter.	Styret	har	vel	og	merke	brukt	mye	tid	på	praktisk	arbeid	med	
ungdomslaget,	prioritert	å	fullføre	igangsatte	prosjekter,	oppussing	og	oppstart	av	
aktivitet.	
	
Medlemstall	
Antall	medlemmer	totalt:	215	stk.	
Antall	medlemmer	under	26:	71	stk.	
Antall	medlemmer	27	og	oppover:	144	stk.	
	
Æresmedlemmer	
Kodal	Ungdomslag	har	tre	æresmedlemmer:	Thore	Johansen,	Unni	Lill	Halvorsen	og	
Gunnar	Hvitstein.		
	
Politiattest	
Det	er	krav	om	gyldig	politiattest	i	Kodal	ungdomslag.	
	
Alle	frivillige	og	ansatte	fra	fylte	15	år	som	skal	utføre	oppgaver	som	innebærer	et	tillits-	
eller	ansvarsforhold	overfor	personer	under	18	år	på	arrangementer	over	tre	eller	flere	
sammenhengende	dager	er	omfattet	av	kravet	til	politiattest.	Hjemmel	for	innhenting	av	
politiattest	følger	av	Politiregisterforskriften	§	34-1,	jf.	politiregisterloven	§	39,	første	ledd.	
	
Kodal	nærmiljøutvalg	
Bjørnar	Gaasholt	(styreleder)	representerte	ungdomslaget	på	møter	i	Kodal	
nærmiljøutvalg	(KNMU).		
	

 
1 Oppgavene ble delvis ivaretatt av nestleder i samarbeid med regnskapsfører Ingunn Aasrum. 
2 Ikke formelt valgt av årsmøtet. Ungdomsstyret har fungert som en komité, og har vært invitert til å delta på 
hovedstyremøte når det har vært relevant. 
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Vaktmesterbolig	
Vaktmesterboligen	ble	fra	2022	leid	ut	til	markedspris	i	forbindelse	med	avvikling	av	
vaktmesterstillingen	i	2021.	Fra	1.	april	2022	var	leiesatsen	kr	9500	per	måned.	
Leiesatsen	justeres	årlig	jf.	konsumprisindeksen	og	utleien	administreres	av	Husleie.no.	
	
Utleie	Vonheim	
Larvik	og	Sandefjord	Veteranvognklubb	var	fast	leietaker	på	Kulturhuset	Vonheim.	
Dette	har	vært	en	flott	tilskudd	til	miljøet	på	huset,	og	i	august	og	september	ble	det	
arrangert	både	veteranvognløp	(«Grevlingløpet»)	og	markedsdag	på	Vonheim.	Ellers	har	
veteranvognklubben	månedlige	arrangementer/møter	på	bygget.	
	
Det	ble	leid	ut	25	ganger	i	2022	til	alt	i	fra	russ,	bryllup,	dåp,	slektstreff,	bursdager,	
skoleavslutninger	og	sommerfester.	Dette	ga	206	000	kroner	i	leieinntekter.	Renhold	
faktureres	i	tillegg.	Inntektene	er	doblet	siden	2021	(Til	sammenligning	var	
leieinntektene	16	000	kroner	i	2017.	
	
Booking	skjer	via	booking@kodal.no.	
	
Det	er	utformet	leiekontrakter	og	prosedyrer	for	bruk	av	huset,	sikkerhet	og	vakthold.		
	
Så	snart	bygget	er	ferdig	pusset	opp	vil	hovedstyret	oppdatere	hjemmesidene	med	nye	
bilder	av	lokalene,	reviderte	leiesatser	–	samt	promotere	lokalene	aktivt	overfor	ulike	
målgrupper.	
	
Leieinntektene	er	definitivt	en	viktig	leieinntekt	for	ungdomslaget,	og	er	sammen	med	
utleie	av	vaktmesterbolig	med	på	å	finansiere	gjeld	og	driftsutgifter.	
	
Oppgradering	av	Kulturhuset	Vonheim	
Hovedfokus	i	2022	var	totalrenovering	av	Kulturhuset	Vonheim.	Renoveringsarbeidet	er	
beskrevet	i	eget	kapittel.	
	
Stor	takk	til	støttespillere	
Kodal	Ungdomslag	har	en	rekke	helter	som	har	bidratt	med	uvurderlig	hjelp	og	støtte	i	
året	som	gikk.	En	stor	takk	rettes	til:	
	
Fon	Anlegg	ved	Carl	Christian	Fon	
Hasås	
Andebu	Sparebank	
Gjensidige	Andebu	
Gleditsch	Fargehandel	
Vestfold	Autolakk	og	Reidar	Standal	
Unik	Interiør	og	Teppesenter	og	Paal	Bye	Johansen		
11lyd	og	Frode	Larsen	
Arne	Rød	
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Tilskudd	og	støtte	
	
Kodal	Ungdomslag	mottok	761	000	kroner	i	tilskudd	og	støtte	i	2022.	
	
Tilskuddsordning	 Sum	 Øremerking	
Sandefjord	kommune	 							113	000		Driftstilskudd	
Sandefjord	kommune		 									16	668		 		
Thorbjørn	Hansens	Stiftelse	 							100	000		 		
Grasrotmidler	(Norsk	Tipping)	 									77	403		 Frie	midler	
Frifond	 									25	000		Teateraktivitet	
Kodal	Nærmiljøutvalg	 									50	000		Paintball	
Kulturrom	 									70	000		Musikkutstyr		

Andebu	Sparebank	 									55	000		 Sponsor	og	aktivitetsmidler	
Gjensidige	Andebu	 									25	000		 Sponsor			
Spilleautomater	 							145	139		 Frie	midler	
Lotteri	og	stiftelsestilsynet	/	Strømstøtte?	 											6	504		 		
Momskompensasjon	Lotteri	og	stiftelsestilsynet	 									77	574		 Frie	midler	

Sum	 							761	288		 		
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Årsmelding	Kodal	Ungdomslags	Amatørteater	2022	
Styret og styremøter: 
Fra årsmøte 27.april 2022 har styret bestått av: 

• Leder: Kaja Lunde, valgt for 1 år (tidligere styremedlem/kasserer).  
• Styremedlem: Jannicke Rise Unsgaard, valgt for 2 år. 
• Styremedlem: Lillian Hvitstein, gjenstod 1 år.  
• Styremedlem: Camilla Hvidsten, gjenvalg, valgt for 2 år.  
• Styremedlem: Marita Hvitstein, gjenvalg, valgt for 1 år (tidligere leder). 
• Vara: Marius Kultorp, gjenstod 1 år.  

Teaterstyret valgte Camilla til nestleder, Lillian til sekretær, Camilla og Kaja delte kasserer-
ansvaret. 
 
Vi hadde fire styremøter før sommeren (5.mai, 12.mai, 2.juni, 22.juni), to på høsten 
(10.august, 5.november) og fem etter nyttår (5.januar, 2.februar, 2.mars, 30.mars og 13.april).  
Vi hadde ofte møter i perioden fram til alle avtaler rundt oppsetningen var gjort og sjeldnere 
under prosjektperioden. Prosjektleder var allerede avklart: Marita Hvitstein. Møtene før ferien 
ble brukt til å legge til rette for oppstart av «Fjøsnisser i juleknipe» i august, dvs. avtale om 
spillerettigheter (Espen Rolstad), musikkrettigheter (Jonas Myklebust Lima), avtaler med 
instruktørene Espen Rolstad (regi), Anders Gleditsch (repetitør) og Jannicke Rise Unsgaard 
(koreografi) og bli enige om en prosjektplan. 
 
Oppsetning: 
Oppstart av «Fjøsnisser i juleknipe» var 18.august. Vi var spent på hvor mange som ville 
komme etter to år uten forestilling. Oppmøtet var bra, og etter noen øvelser stod vi med 24 
aktører i alder fra 5.klasse til videregående.  
 
Dugnadsgruppene ble ledet av: 

• Kostyme: Camilla Hvidsten 
• Kulisser: Ann Kristin Jennyrose 
• Rekvisitter: Line Andersen 
• Sminke: Tuva Unsgaard 
• Kjøkken: Aina Aashildrød 
• Foreldrevakter: Ragna Haugan 
• Vertinner: Lillian Hvitstein-Bogen 
• Kiosk: Anette Osmundsen 
• Markedsføring og sponsor: Kaja Lunde 
• Lyd: Espen Ueland 
• Lys: Ellef Bøen (innleid) 
• Regnskap: Ingunn Aasrum 
• Fotograf: Torstein Flåm 

Vi leide inn stillas og hjelp fra UCO for å bygge amfiet, da eget amfi ikke lenger anses som 
trygt. 
 
Premieren var 24.november, totalt ti forestillinger, med den siste 11.desember. Totalt 
billettsalg ble på litt over 1000. Tilbakemeldingene på forestillingen var gode. Aktører og 
dugnadsfolket har hatt et intenst og interessant halvår på Vonheim. 



 9 

Filmen, laget av elever ved Media og kommunikasjon på Horten videregående skole, ble vist 
på Vonheim fredag 14.april for aktører og familiene. 
 

 
 
Andre aktiviteter: 

• Vi gjennomførte en teaterhelg 31.mars - 3.april 2022 (forrige teaterstyre, men ble ikke 
med i årsmelding pga tett opptil årsmøte) med musikaldans med instruktør fra 
Spotlight, musikalsang med Trine Lise Aadne og teateraktiviteter med Frode Rismyhr. 
Vi samlet omtrent 25 deltagere. 

• 17.mai 2022 deltok teateret og ungdomsklubben sammen i borgertoget i Sandefjord. 
Takk til dere som jobbet med kostymene og som fraktet og bar fanen! Vi håper 
aktørene og klubben blir med også i år. 

• «Fjøsnisser i juleknipe» ble invitert til å ha et innslag på Sandefjord kommunes Speil-
arrangement 4.februar 2023. Aktørene stod på Hjertnes-scenen med full sal og 
Sandefjord Storband i ryggen! 

• Det var i april 2023 planlagt en ny teaterhelg med teatersport og musikalsang med Igor 
Dunderovic og Trine Lise Aadne, men dette ble avlyst pga for lav påmelding.  

• 14.april hadde vi filmvisning av «Fjøsnisser i juleknipe» for alle aktører og familie på 
Vonheim. 

Investeringer: 
Det er i 2022 ikke gjort investeringer i regi av teaterstyret. 
 
Kostymer: 
6.juni gjennomførte vi en dugnad på kostymelageret der kostymene overtatt etter Ivo Da Capo 
ble hengt opp innerst i skytterbanen. 
 
I januar ble det lånt ut kostymer til Brus- og Dropp-revyene (i hovedsak fra Ivo-kostymene). 
Dette ble gjort kostnadsfritt så lenge arbeidet med å hente ut, vaske og levere ble gjort av 
revyene selv. I år har kostymeansvarlig for begge revyene vært medlemmer og tilknyttet 
teateret og har gjort arbeidet selv (Vibeke Bjørvik, Brus og Kaja Lunde, Dropp). 
 
Det har i februar vært en liten vannlekkasje på kostymelageret, som gikk ut over kostymer 
som stod i bagger på gulvet (levert tilbake fra Dropp). Dette er vasket i flere runder og 
ingenting gikk tapt. 
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Planlegging av ny oppsetning: 
I januar startet vi opp arbeidet med planlegging av ny forestilling, dvs. å lete etter aktuelle 
manus og instruktører. Vi har vært på Drammen teater for å få inntrykk av en forestilling, og 
snakket med ulike for å få tips om gode musikkteaterstykker. Fokus er å finne stykker med 
god musikk. Nytt styre tar over dette arbeidet, og det anbefales å gjøre endelig avtaler i løpet 
av april, da instruktører ofte bookes inn tidlig. Teaterstyret ønsker årsmøter tidligere på året 
slik at nytt teaterstyre får bedre tid på å gjøre avtaler. Men det er også mulig å bryte sedvanen 
og la et inneværende styre gjøre avtaler (i alle fall intensjonsavtaler) før et årsmøte for å sikre 
seg instruktørene tidlig nok.  
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Ungdomsgruppa	Trevet	
	
30.	mars	2022	ble	det	arrangert	kick-off	for	ungdom	mellom	13	og	16	år	som	ønsket	å	
starte	opp	et	nye	ungdomsaktiviteter	i	Kodal	Ungdomslag.	Nesten	50	ungdommer	møtte	
opp	og	Frode	Aleksander	Rismyhr	kjørte	workshop	med	deltagerne.	
	
Crewet	
Det	er	et	crew	bestående	av	frivillige	ungdommer	som	driver	ungdomstilbudet	Trevet	
og	Trevet	Junior.	I	2022	har	crewet	bestått	av	86	frivillige	ungdommer	i	alderen	12	–	17	
år	fra	Andebu,	Høyjord,	Kodal	og	Sandefjord.	Det	er	kult	at	99	prosent	av	de	frivillige	i	
crewet	består	av	ungdomsskoleelever.		
	
Frode	Aleksander	Rismyhr	har	vært	veileder	og	pådriver	sammen	med	ungdommene.	
Han	har	vært	til	stede	på	mandager,	onsdager	og	under	helgearrangementene	–	og	ellers	
bistått	under	møter	og	dugnader.	
	
Følgende	ungdommer	deltok	i	crewet	i	2022:	
	
Adrian		 Valter	Lie	
Alvin	 Støen	
Amalie	 Ødegaard	
Andreas	 Holt	
Axel		 Sukke	
Bue	Tobias	 Trøim	
Caroline			 Melbye-Måøy	
Didrik	 Hallerud	Lian	
Ebba	 Engerstrøm	
Edvard		 Hasås		
Edvard		 Gran	
Einar	 Lunde	Haukland	
Eirik	 Årset	
Eirin	 Hvitstein	Bogen	
Eldar	 Ravn	Holm	
Elias	Peter	 Aas	
Emil	 Gudbrandstuen	
Emilie	 Olsen	
Emily	 Trollsås	Bergan	
Erik	 Rydén	
Eva	 Osmundsen	
Fanny		 Meidell-Pritzier	Hagelund		
Finn	 Kuhlmann	
Fritjof	 Gaasholt	
Gretha		 Holm	

Henning	 Therkelsen	Allmenning	
Ida	 Wabø	
Ida	 Nordheim	Møyland	
Ida	Marie	 Tveitan	
Iljén	 Honstad-Wild		
Ina		 Åshammer	
Iver	 Gigernes	
Jens	 Olsen	
Johanna	 Haugan	
Jonas	 Johnsen	
Julia		 Natalia	świercz	
Juliane	 Nomme	
Julie	 Berg	Skjellin	
Karen	Emilie	 Heum	Evensen	
Kasper	 Nilsen	
Kine	 Hem-Rasmusen	
Lea	Marie	 Waka	
Leah	 Myhre	Lefsaker	
Leon	 Thokle	
Lillian	Marie	 Akerholt-Varpe	
Linn		 Rossing	
Linnea	 Askjem	
Lucas		 Karo	
Ludvik	 Bjørnstad	
Lukas	 Vaicekauskas	
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Luna	 Maria	Olsen	
Malina	Marie	 Steen	
Marielle	 Gåsholt	
Martine	 Svendsen	
Mathias	 Waka	
Matilde	 Fevang-Nystuen	
Mia		 Wegger	
Mikael		 Rennehvammen	
Netel	André	 Åshammer	
Nicklas	 Gressmyr	Svensson	
Noah	Andre	 Havn	Nilsson	
Ola	 Rolstad	
Ole	Marius	 Andal	Engebretsen	
Oliver	 Lauritzen	Tandberg	
Pernille	 Bjørvik	Røyeng	
Ronja	Marie	 Rustand	
Sander	 Sukke	
Sander	 Østrem	

Sanna	 Melsom	
Sara	 Aas	
Silje	 Trollsås	
Sondre	 Årset	
Sunniva	 Sandland	
Sverre	 Høiback	
Syver	Elias	 Rismyhr	
Thomas		 Elleri	Hansen	
Tiri		 Olafsen	
Tiril	 Gulbrandsen	
Tiril	Sofie	 Sørensen	
Tobias	 Fevang-Nystuen	
Tobias	 Gulliksen	
Trym	 Johannessen	
Tuva		 Kaspara	Bjørvik	
Veronika	 Haugen	
Victoria	 Svendsen	
William	 Johansen	

	
Ledergruppa	
Crewet	har	hatt	en	uformell	ledergruppe	bestående	av:		
	
Leder	 Ina	Åshammer	
Økonomi	og	kiosk	 Alvin	Støen	
Paintball	 Einar	Lunde	Haukland	
eSport	/	LAN	 Syver	Elias	Rismyhr	
Kiosk	 Eirin	Hvitstein	Bogen	
Musikkrom	 Didrik	Hallerud	Lian	
Musikkrom	 Ola	Rolstad	
Teknisk	 Trym	Johannessen	
Kjøkken	 Emilie	Olsen	
Kiosk	og	aktivitet	 Karen	Emilie	Heum	Evensen	
Aktiviteter	 Iver	Gigernes	
	
Aktiviteter	
Ungdomsgruppa	driver	nå	«Trevet»	for	ungdomsskolen	på	onsdager	og	«Trevet	Junior»	
for	5.	–	7.	klasse	på	mandager.	I	tillegg	er	det	aktiviteter	i	helger	og	ferier.	Det	er	planer	
om	å	utvide	til	flere	dager	i	uka.		
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Antall	arrangementer	
Crewet	har	hatt	mer	enn	80	dager	med	arrangementer,	dugnader	og	møter	i	2022.		
	
Dato	 Aktivitet	

30.mar	 Kickoff	Trevet	
02.apr	 Dugnad	/	Trevet	
03.apr	 Dugnad	/	Trevet	
04.apr	 Dugnad	/	Trevet	
07.apr	 Dugnad	/	Trevet	
11.apr	 Dugnad	/	Trevet	
13.apr	 Dugnad	/	Trevet	
15.apr	 Dugnad	/	Trevet	
17.apr	 Dugnad	/	Trevet	
20.apr	 Dugnad	/	Trevet	
24.apr	 Dugnad	/	Trevet	
25.apr	 Dugnad	/	Trevet	
26.apr	 Dugnad	/	Trevet	
27.apr	 Dugnad	/	Trevet	
09.mai	 Dugnad	/	Trevet	
16.mai	 Dugnad	/	Trevet	
17.mai	 17.maifest	for	ungdom	
25.mai	 Dugnad	
01.jun	 Dugnad	
05.jun	 Aktivitetshelg	med	overnatting	
06.jun	 Aktivitetshelg	med	overnatting	
08.jun	 Kinotur:	Jurassic	Park	på	Hjertnes	
08.jul	 Dugnad	
19.jul	 Dugnad	
20.jul	 Dugnad	
26.jul	 Dugnad	
28.jul	 Dugnad	
29.jul	 Dugnad	
31.jul	 Dugnad	
01.aug	 Dugnad	
02.aug	 Dugnad	
03.aug	 Dugnad	
05.aug	 Dugnad	
06.aug	 Dugnad	
07.aug	 Dugnad	
08.aug	 Dugnad	
10.aug	 Dugnad	
13.aug	 Dugnad	
14.aug	 Veteranbiltreff	
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15.aug	 Dugnad	
16.aug	 Dugnad	
17.aug	 Dugnad	/	Trevet	
19.aug	 Dugnad	
22.aug	 Dugnad	
23.aug	 Dugnad	
24.aug	 Dugnad	/	Trevet	
25.aug	 Dugnad	
26.aug	 Dugnad	
28.aug	 Dugnad	
29.aug	 Dugnad	
31.aug	 Dugnad	/	Trevet	
01.sep	 Dugnad	
04.sep	 Markedsdag	Veteranbilklubb	
05.sep	 Dugnad	
07.aug	 Idémøte	Trevet	
14.sep	 Trevet	
28.sep	 Trevet	
02.okt	 Trevet	
09.okt	 Trevet	
12.sep	 Trevet	
19.okt	 Trevet	
26.okt	 Trevet	
28.okt	 Handletur	Sverige	
29.okt	 Halloween	med	overnatting	
30.okt	 Halloween	med	overnatting	
31.okt	 Trevet	Junior:	Halloween	for	5.-7.	klasse	
02.nov	 Trevet	
04.nov	 Idémøte	Trevet	
09.nov	 Trevet	Junior		
12.nov	 Dugnad	
13.nov	 Trevet	
14.nov	 Trevet	Junior	
16.nov	 Trevet	
30.nov	 Trevet	
01.des	 Handletur	Skien	
05.des	 Trevet	Junior	
07.des	 Trevet	
12.des	 Trevet	Junior	
14.des	 Trevet	
19.des	 Trevet	Junior	
21.des	 Trevet	



 15 

Tilskudd	
Kodal	Nærmiljøutvalg	innvilget	kr	50	000	til	paintball,	Kulturrom	innvilget	kr	70	000	til	
musikkutstyr	og	nytt	musikkrom.	Aktivitetene	vil	komme	i	gang	i	løpet	av	2023.	
	
Musikkrom,	studio,	podcast	og	radioteater	
Det	er	kjøpt	inn	komplett	utstyr	for	nytt	musikkrom	jf.	tilskudd	fra	den	statlige	
støtteordningen	Kulturrom.		
	
Musikkinteressen	har	vokst	de	siste	to	årene,	og	stadig	flere	ungdommer	ønsker	å	spille	
instrumenter,	synge	–	og	danne	band.	Dette	er	fantastisk.		
	
En	gruppe	ungdommer	på	Trevet	og	hovedstyret	har	i	lengre	tid	jobbet	med	planlegging	
og	ideer	rundt	dette,	samt	søkt	tilskudd.	Vi	håper	å	få	et	nytt	musikkrom	inkludert	
studio	for	innspilling	av	musikk	på	beina	i	deler	av	den	gamle	barnehagen.	
	
En	gruppe	ungdommer	har	i	samarbeid	med	Frode	Aleksander	Rismyhr	også	planlagt	og	
drodlet	rundt	oppstart	av	både	podcast	og	radioteater.		
	
Paintball	
Endelig	skal	drømmen	bli	virkelighet.	En	gruppe	ungdommer	har	siden	våren	2022	
jobbet	med	planer	om	paintball.	Det	er	søkt	og	innvilget	50	000	kroner	til	formålet	av	
Kodal	nærmiljøutvalg	–	og	det	jobbes	med	skisser	og	ideer	til	utforming	av	bane	og	
organisering.	Vi	tror	dette	vil	bli	en	veldig	populær	aktivitet	for	både	ungdom	og	voksne.	
Det	er	en	drøm	om	å	gjøre	dette	til	en	ukentlig	fritidsaktivitet	med	treninger	på	lik	linje	
med	andre	aktiviteter.	Paintball	kan	også	bli	en	fin	inntektskilde	om	vi	peiler	oss	inn	på	
events	og	grupper.		
	
«Kunsten»	
En	gruppe	ungdommer	har	ønske	om	å	starte	opp	med	hobbyaktiviteter	som	maling,	
tegning	(både	på	papir	og	digitalt),	animasjon,	søm,	strikking	og	keramikk.	Vi	har	startet	
såvidt	på	planlegging	og	drodling	om	dette	–	og	håper	å	få	det	på	plass	i	2023.	
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Husstyret	
	
Husstyret	har	i	2022	bestått	av:	
	
Leder:	Jan	Erik	Rismyhr	
Medlem:	Hans	Christian	
Medlem:	Iris	Opsahl	
	
Sammen	med	øvrige	undergrupper	har	vi	i	2022	jobbet	videre	med	oppgraderinger	og	
vedlikehold	av	Kulturhuset	Vonheim	og	utearealer.	Ungdomslaget	vil	rette	stor	takk	til	
alle	dem	som	har	bidratt.	
	
Følgende	arbeider	er	utført	på	bygg	utvendig:	
	
	 Note	 Utført	av	
1. Beiset	himling	og	stolper	balkong	

	
Himling	nord	og	sør,	
samt	nye	stolper	
gjenstår	beiset.	
	

Dugnad	

2. Skiftet	vinduer	i	Vonheimstua	 Ble	fullført	på	nyåret	
2023.	

Byggmester	Gjerstad	

3. Malt	vinduskarmer	1.etg.	 Påbegynt,	gjenstår	
noen	vinduer	

Dugnad	

	
Annet	arbeid	på	utearealer	
	
4. Utendørs	antenne	for	WiFi	på	

grusbanen.	Sørger	for	bedre	
mobildekning	på	uteområdet.		

	

	 Dugnad	

5. Skråning	foran	Vonheim	ble	
fjernet	da	den	ble	delvis	ødelagt	i	
forbindelse	med	graving	av	ny	
pumpestasjon.	Massene	ble	brukt	
til	anlegging	av	ny	plen.	Tusen	
takk	til	Gunnar	Rismyhr.	

	

	 Dugnad	

6. Systemblokker	ble	montert	og	
rundstein	dandert	foran	hele	
Vonheim.	Fon	Anlegg	ved	Carl	
Christan	Fon	og	Rolf	Arne	Larsen	
stilte	opp	på	dugnad	med	
gravemaskiner	og	fyllmasser.	Det	
blir	sittebenker	på	det	nederste	
trinnet	på	blokkene,	slik	at	
området	kan	fungere	som	arena	
for	konserter	etc.	
	

	 Fon	Anlegg	på	
dugnad	
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7. Ny	plen	er	anlagt	på	området	mot	
vaktmesterboligen.	
	

	 Dugnad	

8. Grusbanen	ble	sloddet	på	dugnad	
av	Jan	Erik	og	Arild	Rismyhr	

	

	 Dugnad	

9. Fjernet	noe	trær	mot	veien	langs	
grusbanen.	

Alle	trær	langs	
grusbanen	mot	veien	
felles	våren	2023.	
Åpner	opp	og	
synliggjør	Vonheim	
fra	Trollsåsbrua.	

	

	
Følgende	arbeider	er	utført	på	bygg	innvendig:	
	
Vonheimstua	
	
	 Note	 Utført	av	
10. Nye	gardiner	montert	 	 Dugnad	
11. TV	til	bruk	på	møter	og	selskaper	

og	infoskjerm-system	
	 Dugnad	

12. Montering	av	kjøkkenvifte	+	papir	
og	såpedispensere	

Kjøpt	inn.	Montering	
gjenstår.	

	

	
Lillesalen	
	
	 Note	 Utført	av	
13. Nye	gardiner	montert	 	 Dugnad	

	
Møterom	/	eSportstudio	
	
	 Note	 Utført	av	
14. Benker	til	PC-er	montert	 	 Dugnad	
15. LED-strip	 Kjøpt	inn.	Gjenstår	

montert.	
Dugnad	

	
Storesal	
	
16. Sveiset	på	nye	hjul	på	sceneskuffer	 	 Dugnad	
17. Montert	nye	bunnplater	i	

sceneskuffer	
	 Dugnad	

18. Rengjort/støvsugd	under	scene	 	 Dugnad	
19. Ryddet	og	kastet	skrot	fra	

sceneskuffer	
	 Dugnad	

20. Nye	fronter	sceneskuffer	 	 Dugnad	
	
Storkjøkken	og	kjøkkeninngang	
	
21. Flislagt	kjøkkenvegger	 	 Innleid	hjelp	
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22. Montert	nytt	kjøkken	inkl.	
kjølebenk,	tre	stekeovner,	komfyr	

	 Dugnad	

23. Malt	alle	overflater	 Gjenstår	noe	småting		 Dugnad	
24. Rengjøre/rense	oppvask-sone	 	 Dugnad	
25. Systemtak	hygienisk	 	 Ekstern	
26. LED-paneler	i	systemtak,	app-styrt	

og	sensorstyrt	
	 Dugnad	

27. Flyttet	radiatorer	 	 Rørlegger	Trond	
Clausen	

28. Nye	dørhåndtak	 	 Dugnad	
29. Håndvask	montert	 	 Rørlegger	Trond	

Clausen	
30. Dispensere	for	håndvask	og	papir	 	 Dugnad	

	
	
Entré	og	hall	underetasje	
	
31. Malt	alle	overflater	 	 Dugnad	
32. Revet	den	gamle	billettluka	 	 Dugnad	
33. Sprekkpanel	i	entré	 	 Dugnad	
34. Sprekkpanel	kontrastvegg	hall	 	 Dugnad	
35. Systemtak	 	 Ekstern	
36. LED-spotter	i	systemtak,	app-styrt	

og	sensorstyrt	
	 Dugnad	

	
	
Trappeoppgang	fellesareal	
	
37. Malt	alle	overflater	 	 Dugnad	
38. Systemtak	 	 Ekstern	
39. Sprekkpanel	kontrastvegg	 	 Dugnad	
40. LED-spotter	i	systemtak,	app-styrt	

og	sensorstyrt	
	 Dugnad	

41. LED-lys	i	rekkverk	 	 Dugnad	
	
	
Hall	i	1.	etasje	
	
42. Systemtak	 	 Dugnad	
43. LED-spotter	i	systemtak,	app-styrt	

og	sensorstyrt	
	 Dugnad	

	
Handicap	WC		
	

44. Systemtak	 	 Dugnad	
45. LED-spotter	i	systemtak,	app-

styrt	og	sensorstyrt	
	 Dugnad	
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Vaktmesterbolig	
	
46. Installert	ny	vedovn	i	

vaktmesterbolig	
	 	

47. Felle	trær	mot	veien	ved	
vaktmesterbolig	

Gjenstår	 	

	
	
Sal	og	scene	
	
48. Revet	vegg	ved	sikringsskap	på	

sidenscene	
Påbegynt	 Dugnad	

49. Utvidet	scenegulv	sidescene	 Fullføres	2023	 Dugnad	
50. Blendet	vinduer	sidescene	 Fullføres	2023	 Dugnad	
51. Nytt	sikringsskap	på	sidescene		 Fullføres	2023	 Dugnad	
52. Ny	trusserigg	i	scenen	 	 Ekstern	
53. Installert	tre	nye	scenetekniske	

skap	sidescene	
Knyttet	til	skjult	
anlegg	fra	scene	til	
sal	

Dugnad	

54. Montert	nytt	bakteppe,	
mellomteppe	og	sidetepper	med	
nye	opphengssystemer	

Gjenstår	 Dugnad	

55. Montert	nytt	sceneteppe	front	 Gjenstår	 Dugnad	
56. Pusse	ned	scenegulv	 Gjenstår	 Ekstern	
57. Male	scenegulv	 Gjenstår	 Dugnad	
58. Oppgradert	sceneskuffer	med	nye	

hjul	og	plater	/	inndelinger	
Gjenstår	noe	 Dugnad	

59. Prosjektert	trapp	fra	scene	til	nytt	
backstage	i	underetasje	(gamle	
barnehagen)	

Gjenstår	 Ekstern	

60. Mobil	teleskoptribune	 Gjenstår,	stoppet	opp	
grunnet	uroligheter	i	
markedet	og	krig	i	
Europa.	
	

Dugnad	

	
	
Varmeanlegg	og	radiatorer	
	
61. Service	og	oppfølging	av	

varmepumpe	
	 Dugnad	

62. Luftet	og	sjekket	alle	radiatorer	 	 Dugnad	
63. Vedlikehold	smartstyring	av	

varmepumpe	
	 Dugnad	

64. Batteriskift	på	alle	radiatorer	jf.	
Digital	styring.	

	 Dugnad	

65. Montering	av	ny	og	mer	effektiv	
radiator	i	entréen	i	underetasjen	

Mottatt,	men	venter	
på	montering	

Ekstern	
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Ventilasjonsanlegg	
	
66. Ombygging	ventilasjonskanaler	på	

scenen	
Gjenstår	 	

67. Oppgradering	av	
ventilasjonsanlegg	storesalen	

Gjenstår	 	

68. Ventilasjon	Trevet,	eSport-studio	
og	lillesalen	

Gjenstår	 	

69. Ventilasjon	i	Vonheimstua	og	
greenroom	(gamle	barnehagen)	

Gjenstår	 	

	
	
Brannvern	
	
70. Hatt	tilsyn	fra	brannetaten	i	

kommunen	
Gjenstår	å	lukke	alle	
avvik	

Eksternt	

71. Årlig	vedlikehold/tilsyn	
slukkeapparater,	nødlys	etc.	

	 Human	Verneservice	

72. Ny	branndør	på	Trevet	 	 Eksternt	
	
	
Trevet	
	
73. Malt	peisstua	 Påbegynt	 Dugnad	
74. Rengjort	hele	etasjen	 	 Dugnad	
75. Oppussing	kjøkken/kafé	 Gjenstår	 Dugnad	

	
Musikkrom	
	

76. Det	gamle	musikkrommet	i	
kjelleren	skal	ikke	brukes	
lenger	av	hensyn	til	luft.	
Hovedstyret	ønsker	minst	mulig	
ferdsel	i	kjeller	pga.	brannvern.	

	 Dugnad	

77. Det	gamle	musikkrommet	er	nå	
nytt	rekvisittlager	for	teateret	

	 Dugnad	

78. Det	planlegges	musikkrom	i	
deler	av	den	gamle	barnehagen	

Skisser	og	
planlegging	igangsatt	

Dugnad	

	
Annet	
	
79. Tømt	kjeller	for	skrot	 	 Dugnad	
80. Tømt	gamle	damegarderoben	for	

skrot	
	 Dugnad	

81. Tømt	skytterbanen	for	skrot	 	 Dugnad	
82. Tømt	gamle	barnehagen	for	skrot	 	 Dugnad	
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Noen	av	prosjektene	fremover:	
	

• Skifte	av	vinduer	i	storesal,	lillesal	og	«barnehagen»	
• Kjølerom	kjøkken	
• Rekkverk	balkong	
• Flislegging	av	gulv	i	alle	fellesarealer	
• Lysskilt	fasade	
• Ny	trapp	opp	til	bygget	
• Elbillader	på	parkering	
• Maling	av	lecamur	fasade	
• Belysning	foran	bygget	
• Nye	toaletter	i	1.	etg.	
• Pusse	opp	handicap-toalett	2.	etg.	
• Nytt	kjøkken/kafé	på	Trevet	
• Bryggeri	
• Bygge	ut	lager	på	bakside	av	bygg	
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Kodal Ungdomslag
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Resultatrapport
(2022)

Side  av 1 3Tripletex - Webbasert økonomisystem og prosjektverktøy

Budsjett

Prosjektkategori

Prosjekt

Avdeling

Leverandør

Kunde

Periode:

Resultatrapport

2022

(Alle)

(Alle)

(Alle)

(Alle)

  m/underprosjekter

(Alle)

(Ikke valgt)

Resultat (2022)

Regnskapskonto 2022

Driftsresultat

   Driftsinntekter

      Salgsinntekter

         3120 Medlemskontingenter 40 912

         3125 Treningsavgifter 34 500

         3150 Billettinntekter 225 275

         3200 Salgsinntekt, utenfor avgiftsområdet 147 951

         3295 Motkonto salgsinntekt, utenfor avgiftsområdet -103 700

      Salgsinntekter 344 938

      Annen driftsinntekt

         3310 Kioskinntekter 101 639

         3315 Loddsalg 11 376

         3330 Arrangementsinntekter 30 825

         3400 Andre tilskudd 129 153

         3440 Tilskudd kommunen 129 668

         3444 Sponsorinntekter 50 900

         3450 Andre tilskudd 752 000

         3605 Leieinntekt Vonheim 204 550

         3611 Leieinntekt Vaktmesterbolig 96 000

         3620 Annen leieinntekt 9 100

         3650 Momskompensasjon 77 574

         3730 Inntekt grasrotandelen 45 643

         3740 Inntekt spilleautomater 145 139

         3900 Annen driftsrelatert inntekt 55 754

      Annen driftsinntekt 1 839 321

   Driftsinntekter 2 184 260

   Driftskostnader

      Varekostnad

         4300 Kioskutgifter 77 045

      Varekostnad 77 045

      Avskrivning på varige driftsmidler og immaterielle eiendeler

         6000 Avskrivning på bygninger og annen fast eiendom 421 614

      Avskrivning på varige driftsmidler og immaterielle eiendeler 421 614

      Annen driftskostnad

         6200 Elektrisitet 167 581

         6320 Renovasjon, vann, avløp o.l. 58 944

         6360 Renhold 63 549

         6395 Alarm 10 810
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Resultat (2022)

Regnskapskonto 2022

         6400 Leie maskiner 40 739

         6511 Matinnkjøp teater 16 197

         6512 Kostymer 7 144

         6513 Kulisser 7 945

         6514 Sminke 956

         6515 Rekvisitter 4 475

         6540 Inventar 108 638

         6560 Rekvisita 91 076

         6565 Arrangementsutgifter 63 175

         6600 Reparasjon og vedlikehold bygninger 118 855

         6620 Reparasjon og vedlikehold utstyr 19 357

         6705 Honorar regnskap 688

         6770 Lyd og lys- scene 1 552

         6780 Honorar innleid instruktør 136 237

         6790 Annen fremmed tjeneste 2 500

         6800 Kontorrekvisita 6 218

         6810 Data/EDB-kostnad 19 641

         6820 Trykksak 24 750

         6900 Telefon 832

         6907 Internett 4 362

         6910 Internett 22 546

         7320 Reklamekostnad 5 252

         7400 Kontingent, fradragsberettiget 4 000

         7500 Forsikringspremie 93 261

         7700 Styre- og bedriftsforsamlingsmøter 1 217

         7715 Dugnader 20 995

         7740 Øredifferanser 1

         7770 Bank og kortgebyrer 1 798

         7773 Gebyrer Vipps 1 385

         7774 Gebyrer Effektus 24

         7775 Gebyrer Zettle 1 092

         7790 Annen kostnad, fradragsberettiget 5 464

      Annen driftskostnad 1 133 255

   Driftskostnader 1 631 914

Driftsresultat 552 346

Finansinntekter og finanskostnader

   Finansinntekter

      Annen finansinntekt

         8040 Renteinntekt, skattefri 12 408

      Annen finansinntekt 12 408

   Finansinntekter 12 408

   Finanskostnader

      Annen finanskostnad

         8150 Annen rentekostnad 154 879

         8155 Rentekostnad leverandører 3 038

      Annen finanskostnad 157 918
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   Finanskostnader 157 918

Netto finansresultat -145 509

Ordinært resultat før skattekostnad 406 836

Ordinært resultat 406 836

Årsresultat 406 836
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Resultatrapport
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Budsjett

Prosjektkategori

Prosjekt

Avdeling

Leverandør

Kunde

Periode:

Resultatrapport

2022

(Alle)

(Alle)

1 Hovedlag

(Alle)

  m/underprosjekter

(Alle)

(Ikke valgt)

Resultat (2022)

Regnskapskonto 2022

Driftsresultat

   Driftsinntekter

      Salgsinntekter

         3120 Medlemskontingenter 40 912

         3200 Salgsinntekt, utenfor avgiftsområdet 93 580

         3295 Motkonto salgsinntekt, utenfor avgiftsområdet -28 800

      Salgsinntekter 105 692

      Annen driftsinntekt

         3310 Kioskinntekter 265

         3400 Andre tilskudd 44 153

         3440 Tilskudd kommunen 129 668

         3450 Andre tilskudd 752 000

         3605 Leieinntekt Vonheim 204 550

         3611 Leieinntekt Vaktmesterbolig 96 000

         3620 Annen leieinntekt 9 100

         3650 Momskompensasjon 77 574

         3730 Inntekt grasrotandelen 45 643

         3740 Inntekt spilleautomater 145 139

         3900 Annen driftsrelatert inntekt 55 754

      Annen driftsinntekt 1 559 846

   Driftsinntekter 1 665 538

   Driftskostnader

      Varekostnad

         4300 Kioskutgifter 7 184

      Varekostnad 7 184

      Avskrivning på varige driftsmidler og immaterielle eiendeler

         6000 Avskrivning på bygninger og annen fast eiendom 421 614

      Avskrivning på varige driftsmidler og immaterielle eiendeler 421 614

      Annen driftskostnad

         6200 Elektrisitet 167 581

         6320 Renovasjon, vann, avløp o.l. 58 944

         6360 Renhold 57 980

         6395 Alarm 10 810

         6400 Leie maskiner 33 732

         6540 Inventar 108 638

         6560 Rekvisita 83 892

         6565 Arrangementsutgifter 6 383

         6600 Reparasjon og vedlikehold bygninger 118 855



2023-05-01 21:50
Aider

Kodal Ungdomslag
NO 971 320 869

Resultatrapport
(2022)

Side  av 2 2Tripletex - Webbasert økonomisystem og prosjektverktøy

Resultat (2022)
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         6620 Reparasjon og vedlikehold utstyr 19 357

         6705 Honorar regnskap 688

         6800 Kontorrekvisita 6 218

         6810 Data/EDB-kostnad 19 641

         6900 Telefon 832

         6907 Internett 4 362

         6910 Internett 22 546

         7400 Kontingent, fradragsberettiget 4 000

         7500 Forsikringspremie 93 261

         7700 Styre- og bedriftsforsamlingsmøter 1 217

         7715 Dugnader 20 995

         7740 Øredifferanser 0

         7770 Bank og kortgebyrer 1 471

         7773 Gebyrer Vipps 223

         7774 Gebyrer Effektus 24

         7790 Annen kostnad, fradragsberettiget 5 464

      Annen driftskostnad 847 113

   Driftskostnader 1 275 912

Driftsresultat 389 627

Finansinntekter og finanskostnader

   Finansinntekter

      Annen finansinntekt

         8040 Renteinntekt, skattefri 12 107

      Annen finansinntekt 12 107

   Finansinntekter 12 107

   Finanskostnader

      Annen finanskostnad

         8150 Annen rentekostnad 154 879

         8155 Rentekostnad leverandører 3 018

      Annen finanskostnad 157 898

   Finanskostnader 157 898

Netto finansresultat -145 791

Ordinært resultat før skattekostnad 243 836

Ordinært resultat 243 836

Årsresultat 243 836
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Budsjett

Prosjektkategori

Prosjekt
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Leverandør

Kunde

Periode:

Resultatrapport

2022

(Alle)

(Alle)

3 Amatørteater

(Alle)

  m/underprosjekter

(Alle)

(Ikke valgt)

Resultat (2022)

Regnskapskonto 2022

Driftsresultat

   Driftsinntekter

      Salgsinntekter

         3125 Treningsavgifter 34 500

         3150 Billettinntekter 224 125

         3200 Salgsinntekt, utenfor avgiftsområdet 54 371

         3295 Motkonto salgsinntekt, utenfor avgiftsområdet -74 900

      Salgsinntekter 238 096

      Annen driftsinntekt

         3310 Kioskinntekter 53 938

         3315 Loddsalg 11 376

         3330 Arrangementsinntekter 11 500

         3400 Andre tilskudd 35 000

         3444 Sponsorinntekter 50 900

      Annen driftsinntekt 162 714

   Driftsinntekter 400 810

   Driftskostnader

      Varekostnad

         4300 Kioskutgifter 11 864

      Varekostnad 11 864

      Annen driftskostnad

         6360 Renhold 5 569

         6400 Leie maskiner 7 007

         6511 Matinnkjøp teater 16 197

         6512 Kostymer 7 144

         6513 Kulisser 7 945

         6514 Sminke 956

         6515 Rekvisitter 4 475

         6565 Arrangementsutgifter 33 186

         6770 Lyd og lys- scene 1 552

         6780 Honorar innleid instruktør 136 237

         6790 Annen fremmed tjeneste 2 500

         6820 Trykksak 24 750

         7320 Reklamekostnad 5 252

         7740 Øredifferanser 1

         7770 Bank og kortgebyrer 258

         7773 Gebyrer Vipps 741

         7775 Gebyrer Zettle 703
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      Annen driftskostnad 254 474

   Driftskostnader 266 338

Driftsresultat 134 472

Finansinntekter og finanskostnader

   Finansinntekter

      Annen finansinntekt

         8040 Renteinntekt, skattefri 214

      Annen finansinntekt 214

   Finansinntekter 214

   Finanskostnader

      Annen finanskostnad

         8155 Rentekostnad leverandører 20

      Annen finanskostnad 20

   Finanskostnader 20

Netto finansresultat 194

Ordinært resultat før skattekostnad 134 666

Ordinært resultat 134 666

Årsresultat 134 666
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Budsjett

Prosjektkategori

Prosjekt

Avdeling

Leverandør

Kunde

Periode:

Resultatrapport

2022

(Alle)

(Alle)

2 Tengruppa

(Alle)

  m/underprosjekter

(Alle)

(Ikke valgt)

Resultat (2022)

Regnskapskonto 2022

Driftsresultat

   Driftsinntekter

      Salgsinntekter

         3150 Billettinntekter 1 150

      Salgsinntekter 1 150

      Annen driftsinntekt

         3310 Kioskinntekter 47 436

         3330 Arrangementsinntekter 16 925

         3400 Andre tilskudd 50 000

      Annen driftsinntekt 114 361

   Driftsinntekter 115 511

   Driftskostnader

      Varekostnad

         4300 Kioskutgifter 57 996

      Varekostnad 57 996

      Annen driftskostnad

         6560 Rekvisita 7 184

         6565 Arrangementsutgifter 23 606

         7770 Bank og kortgebyrer 68

         7773 Gebyrer Vipps 379

         7775 Gebyrer Zettle 389

      Annen driftskostnad 31 627

   Driftskostnader 89 623

Driftsresultat 25 889

Finansinntekter og finanskostnader

   Finansinntekter

      Annen finansinntekt

         8040 Renteinntekt, skattefri 87

      Annen finansinntekt 87

   Finansinntekter 87

Netto finansresultat 87

Ordinært resultat før skattekostnad 25 976

Ordinært resultat 25 976

Årsresultat 25 976
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Budsjett

Prosjektkategori

Prosjekt

Avdeling

Leverandør

Kunde

Periode:

Resultatrapport

2022

(Alle)

(Alle)

4 Arrangement

(Alle)

  m/underprosjekter

(Alle)

(Ikke valgt)

Resultat (2022)

Regnskapskonto 2022

Driftsresultat

   Driftsinntekter

      Annen driftsinntekt

         3330 Arrangementsinntekter 2 400

      Annen driftsinntekt 2 400

   Driftsinntekter 2 400

   Driftskostnader

      Annen driftskostnad

         7773 Gebyrer Vipps 42

      Annen driftskostnad 42

   Driftskostnader 42

Driftsresultat 2 358

Ordinært resultat før skattekostnad 2 358

Ordinært resultat 2 358

Årsresultat 2 358
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Prosjekt

Avdeling

Leverandør

Kunde

Periode:

Balanserapport

2022

(Alle)

(Alle)

(Alle)

(Alle)

  m/underprosjekter

Balanse (2022)

Regnskapskonto
IB

2022-01-01
2022-12-31 2021-12-31

Endring
2021-12-31

Eiendeler

   Anleggsmidler

      Varige driftsmidler

         Tomter, bygninger og annen fast eiendom

            1101 Vonheim 1 1 1

            1102 Vaktmesterbolig 60 454 45 341 60 454 -15 113

            1103 Varmepumpe 185 045 123 363 185 045 -61 682

            1104 Pumpestasjon 170 476 127 857 170 476 -42 619

            1105 Oppussing Vonheim utvendig 2 526 277 2 478 249 2 526 277 -48 028

            1106 Oppussing Vonheim innvendig 635 606 1 533 585 635 606 897 979

            1115 Oppgradering utvendig areal

         Tomter, bygninger og annen fast eiendom 3 577 859 4 308 397 3 577 859 730 537

         Maskiner og anlegg

            1205 Oppussing Vonheim innvendig

         Maskiner og anlegg

         Driftsløsøre, inventar, verktøy, kontormaskiner og lignende

            1250 Inventar 60 990 60 990

            1255 Sceneteknisk utstyr 29 210 219 531 29 210 190 321

         Driftsløsøre, inventar, verktøy, kontormaskiner og lignende 29 210 280 521 29 210 251 311

      Varige driftsmidler 3 607 069 4 588 917 3 607 069 981 848

   Anleggsmidler 3 607 069 4 588 917 3 607 069 981 848

   Omløpsmidler

      Fordringer

         Kundefordringer

            1500 Kundefordringer 39 661 145 942 39 661 106 281

            1510 Veksel 4 022 4 022 4 022

         Kundefordringer 43 683 149 964 43 683 106 281

         Andre fordringer

            1572 Forskudd teater 2 000 2 000

         Andre fordringer 2 000 2 000

      Fordringer 43 683 151 964 43 683 108 281

      Bankinnskudd, kontanter og lignende

         1900 Kontanter NOK -13 074 -13 074

         1905 Zettle

         1906 Vipps

         1920 Hovedkasse 2500.20.11843 535 870 41 869 535 870 -494 001

         1921 Vipps/ Zettle-konto 2500.20.44970 10 347 58 982 10 347 48 635

         1922 Medlemskonto 2500.07.05422 98 690 110 000 98 690 11 310

         1923 Amatørteater 2500.20.26247 100 473 122 376 100 473 21 903
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Balanse (2022)
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2021-12-31

         1924 Bank Tenguppa 2500.20.29467 32 793 89 831 32 793 57 039

         1925 Trommekorps 39 40 39 1

         1927 Andelslag Kloakk 2500.26.17539 299 299 299 1

         1930 Kapitalkonto 2500.63.65356 1 254 518 888 920 1 254 518 -365 599

         1935 Byggelånskonto 2500.26.66807 1 472 1 475 1 472 3

      Bankinnskudd, kontanter og lignende 2 034 501 1 300 717 2 034 501 -733 784

   Omløpsmidler 2 078 184 1 452 681 2 078 184 -625 503

Eiendeler 5 685 253 6 041 599 5 685 253 356 345

Egenkapital og gjeld

   Egenkapital

      Opptjent egenkapital

         Annen egenkapital

            2050 Annen egenkapital 1 609 121 1 609 121 1 609 121

            2055 VVS-fond 49 518 49 518 49 518

         Annen egenkapital 1 658 639 1 658 639 1 658 639

      Opptjent egenkapital 1 658 639 1 658 639 1 658 639

      Udisponert resultat 406 836 406 836

   Egenkapital 1 658 639 2 065 475 1 658 639 406 836

   Gjeld

      Annen langsiktig gjeld

         Gjeld til kredittinstitusjoner

            2240 Byggelån 3 475 110 3 414 975 3 475 110 -60 136

         Gjeld til kredittinstitusjoner 3 475 110 3 414 975 3 475 110 -60 136

      Annen langsiktig gjeld 3 475 110 3 414 975 3 475 110 -60 136

      Kortsiktig gjeld

         Leverandørgjeld

            2400 Leverandørgjeld 48 004 61 149 48 004 13 145

         Leverandørgjeld 48 004 61 149 48 004 13 145

         Skyldige offentlige avgifter

            2710 Inngående merverdiavgift, høy sats

         Skyldige offentlige avgifter

         Annen kortsiktig gjeld

            2965 Forskuddsbetalt inntekt 3 500 3 500 -3 500

            2989 Avsetning andre forpliktelser 500 000 500 000 500 000

         Annen kortsiktig gjeld 503 500 500 000 503 500 -3 500

      Kortsiktig gjeld 551 504 561 149 551 504 9 645

   Gjeld 4 026 615 3 976 124 4 026 615 -50 491

Egenkapital og gjeld 5 685 253 6 041 599 5 685 253 356 345



REVISJONSRAPPORT 2022 

KODAL UNGDOMSLAG 

Kodal 01.05.2023 

Kodal Ungdomslag har en praksis der 2 uavhengige medlemmer skal gjennomgå regnskapet 

og bilagene, for å sikre kvaliteten med hensyn til disponering av lagets midler. Regnskapet for 

2023 er gjennomgått av Ina-Camilla Lysnes Baret og Ivar Frydenberg 

Regnskapet viser et overskudd på 406836

Avdelingsmessig er resultatet fordelt slik: 

Avdeling Resultat 

Hovedstyret         243836

Arrangementstyret 

          134666

         25976 

 Teater 

Tengruppa 

Sum        406836 

Det er av revisorenes op.pfatning at lagets midler er håndtert riktig og at regnskapene kan 

godkjennes. 

 
Ina-Camilla Lysnes Baret Ivar Frydenberg

        2358



Kto Inntekter Januar Februar Mars April Mai Juni Juli August September Oktober November Desember Budsjett 2023
3125 Medlemskontingent 45 000     5 000       50 000          
3400 Andre tilskudd 8 000       8 000            
3440 Tilskudd 150 000   150 000        
3444 Sponsorinntekter 25 000     20 000     20 000     30 000     95 000          
3600 Utleie lokalet 30 000     18 000     18 000     18 000     18 000     18 000     18 000     18 000     18 000     18 000     18 000     18 000     228 000        
3611 Leieinntekt Vaktm. 9 500       9 500       9 500       9 500       9 500       9 500       9 500       9 500       9 500       9 500       9 500       9 500       114 000        
3615 Utbytte Gjensidige 15 000     15 000          
3620 Strømstøtte 10 000     10 000     20 000          
3630 Arrangementer 632 000        
3650 Momskompensasjon 76 000     76 000          
3740 Inntekt spilleautomater -           -           145 000   145 000        
3750 Grasrotandelen 20 000     20 000     20 000     20 000     80 000          
3900 Utleie mygger -                
8050 Renteinntekter 500          500          500          500          500          500          500          500          500          500          500          500          6 000            

Sum inntekter 60 000     28 000     98 000     198 000   58 000     71 000     48 000     58 000     33 000     48 000     28 000     259 000   1 619 000     

Kostnader
Lønnskostnader

6000 Avskr. bygn. og annen fast eiend. 430 000   430 000        
6017 Avskrivninger inventar -                
6100 Avdrag lån 21 000     21 000     21 000     21 000     21 000     21 000     21 000     21 000     21 000     21 000     21 000     21 000     252 000        
6200 Strøm 20 000     15 000     15 000     12 000     8 000       5 000       5 000       5 000       10 000     12 000     12 000     20 000     139 000        
6320 Renovasjon 2 000       4 000       4 000       4 000       4 000       4 000       22 000          
6360 Renhold 2 500       2 500       2 500       2 500       2 500       1 500       1 500       2 500       2 500       2 500       2 500       1 500       27 000          
6395 Alarm 900          900          900          900          900          900          900          900          900          900          1 000       1 000       11 000          
6500 Oppussing -                
6540 Inventar -                
6560 Rekvisita -                
6600 Rep. og vedl. bygninger 10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     120 000        
6604 Vedl. utvendig anlegg 10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     10 000     120 000        
6620 Rep. og vedl. utstyr -                
6630 Arrangementer 160 000        
6710 Regnskapsførsel -                
6750 Honorarer -                
6800 Kontorrekvisita 100          100          100          100          100          100          100          100          100          100          100          100          1 200            
6810 Datakostnader 2 000       2 000       300          4 300            
6910 Internett 2 000       2 000       2 000       2 000       2 000       2 000       2 000       2 000       2 000       2 000       2 000       2 000       24 000          
6900 Telefon -                
6940 Porto -                
6950 SMS-tjeneste 100          100          100          100          100          100          100          100          100          100          100          100          1 200            
7330 Annonser -                
7340 Kontingenter mm. 4 000       4 000            
7350 Kurs -                
7500 Forsikring 7 500       7 500       7 500       7 500       7 500       7 500       7 500       7 500       7 500       7 500       7 500       7 500       90 000          
7710 Møter/dugnad/gaver 1 000       1 000       1 000       1 000       1 000       1 000       1 000       1 000       1 000       1 000       1 000       1 000       12 000          
7770 Bankgebyrer 100          100          100          100          100          100          100          100          100          100          100          200          1 300            

Sum kostnader 77 200     74 200     74 200     69 200     67 200     59 200     65 200     60 500     69 200     67 200     71 300     504 400   1 419 000     

Resultat -17 200    -46 200    23 800     128 800   -9 200      11 800     -17 200    -2 500      -36 200    -19 200    -43 300    -245 400  200 000        

BUDSJETTFORSLAG 2023
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Orienteringssak fra Malin og Marius Kultorp. 
 

Styrets kommentarer og forslag til vedtak er markert i rødt, i 
tekstbokser. Deler av forslaget er anonymisert av hensyn til 
personvern.  
 
Vedleggets innhold: 
1. Årsmøtepraksis 
2. Amfiet 
3. Teaterstyrets ønske om regissør på oppsetning 2021/2022 
4. Personer i styrer uten betalt medlemsskap 
5. Utleie av Kulturhuset Vonheim 
6. Økonomiske vurderinger 

6.1. Årsrapportering Frilynt 
6.2. Salg av lift 
6.3. Innkjøp av mygger 
6.4. Oppussing av Kulturhuset Vonheim 
6.5. Oppsummering økonomiske vurderinger 

7. Brev til kommunen 
8. Interne forhold 
9. Oppsummering 

SAK 9.1 Sak til orientering 
I forbindelse med hovedstyrets arbeid i perioden 2021 til 2023, ønsker vi å bemerke flere 
saker og handlinger hvor vi mener det er vesentlige feil og mangler. Hovedstyrets 
overordnede oppgave er å handle i tråd med årsmøtets ønsker og vedtak, samt 
organisasjonens vedtekter. 

Da vi mener sakene vi beskriver her er av alvorlig karakter, ser vi det nødvendig at årsmøtet 
får dette som en sak til orientering på årsmøtet 2023. Da spesielt i forbindelse med valg av 
nytt hovedstyre for perioden 2023 - 2024. 

Forslag til vedtak: Årsmøtet tar saken til orientering.  

 
 

Styrets forslag til vedtak: Årsmøtet viser ikke sin støtte til denne saken. 
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Vedlegg 1 - Protokoll årsmøte 2022 

Årsmøtet 2022 opplevdes som rotete og uoversiktlig. For å unngå det samme i fremtiden, og 
for å påpeke mangler i protokoll fra årsmøte 2022, ønskes det bemerket følgende: 

Antall stemmeberettigede: 
Årsmøtet er organisasjonens øverste organ, og skal bestemme lagets retning og fremtid. Da 
KUL for tiden behandler mange omfattende saker som vil påvirke lagets fremtid i stor grad, 
er det ekstra viktig at alle stemmeberettigede er til stede i rommet når beslutningene og 
avgjørelsene skal tas. Det at det under årsmøtet 2022 kom og gikk deltakere tilsynelatende 
helt tilfeldig, bidro til å skape forstyrrelser, samt usikkerhet når stemmetallene under valget 
skulle presenteres. Det anbefales at årsmøtet i fremtiden registrerer antallet 
stemmeberettigede, gjester og observatører, for å sikre profesjonell praksis og riktig votering 
under vedtak og valg. 

Hovedstyrets kommentar: Vi registrerer medlemmer og observatører over 15 år og 18 år 
ved ankomst i forkant av møtet.  

 

Protokolltilførsler: 
Det ble ved flere anledninger under årsmøtet 2022 bedt om protokolltilførsler. Ved valget var 
det også usikkerhet rundt stemmetall, det manglet opplysninger om medlemmer i styrene 
som ikke var ferdige med sin valgperiode, og innstilt kandidat fikk ikke mulighet til å forsvare 
sitt kandidatur da det kom et benkeforslag. Protester forlanget protokollført av deltagere i et 
møte skal legges ved den endelige protokollen som en protokolltilførsel 
[https://naob.no/ordbok/protokolltilf%C3%B8rsel]. 

Det er bemerkelsesverdig og sender et uprofesjonelt signal til medlemmer og 
samarbeidspartnere at årsmøtet ikke gjennomfører nytt valg når deltakere i møtet ønsker 
det på grunn av manglende stemmer. Det er heller ikke til organisasjonens beste at tydelig 
ytrede protokolltilførsler utelates i den endelige protokollen. Å unnlate å føre opp alle styrets 
medlemmer i sakspapirene er også uheldig, særlig da de som ikke var listet opp ikke var 
ferdige med sin valgperiode. 

Hovedstyrets kommentar: Vi foreslår 2 ordstyrere for bedre struktur og en 
forretningsorden.  

 

2. Amfiet 
I over 20 år har laget benyttet seg av amfiet til revygruppa “Hoys”. Avtalen er så vidt vi vet 
som følger: laget får låne Amfiet på ubestemt tid, mot at det lagres innendørs. Avtalen er 
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uformell og enkel, men det er likevel tydelig at amfiet tilhører “Hoys”, og at KUL har ansvaret 
for lagring. 

I dag står amfiet lagret utendørs, og det er innvilget midler til å gjøre innkjøp av nytt. Dette 
skal så vidt vi forstår tilhøre laget. Vi oppfordrer årsmøtet til å be hovedstyret og teaterstyret 
om en redegjørelse for saken, inkludert vurdering av amfiets trygghet, og dialogen med 
“Hoys” rundt dette. Da Amfiet tilhører “Hoys”, ser vi det som naturlig at et endelig vedtak om 
å kaste amfiet eller å lagre det utendørs skal gjøres av dem. 

Hovedstyrets kommentar: Nåværende styre kjenner ikke til avtalen og Hoys er nedlagt. 
Amfiet har vært i KUL sin besittelsen siden tidlig 2000-tallet. I referatet fra Årsmelding for 
2015 er det første gang nevnt at amfiet er slitt og vil ikke kunne vare evig, og at neste 
styre ble oppfordret til å investere i nytt amfi. Det blir også gjentatt i årsmelding for 2016. 

 

3. Teaterstyrets ønske om regissør på oppsetning 2021/2022 
I forbindelse med planleggingen av teateroppsetning med premiere i 2022, hadde 
teaterstyret et interessemøte med XXXXXX. Styret ønsket å utforske mulighetene for å leie 
XXXXX inn som regissør, og i møtet stilte XXXXX seg positiv til dette. 

I prosessen havnet teaterstyrets leder i samtaler med medlemmer i hovedstyret, og ble gitt 
informasjon om at det var uaktuelt for hovedstyret at KUL skulle inngå en avtale med 
XXXXX. Teaterstyret løftet dette frem som en sak for hovedstyret, og det ble gjennomført et 
møte hvor begge parter var enige om å fortsette dialogen med XXXXX. Senere i prosessen 
ble deler av teaterstyret kalt inn til et møte hvor utfallet ble at XXXXXX likevel ikke kunne 
leies inn som regissør. 

Hovedstyrets oppførsel og atferd i denne saken førte til at teaterstyrets arbeid med 
oppsetningen ble forskjøvet, med den endelige konsekvens at KUL ikke kunne tilby 
teateroppsetning med premiere i 2022. Dette igjen fikk en indirekte økonomisk konsekvens 
for laget i form av manglende billett-, kiosk- og sponsorinntekter. Det skal også nevnes at 
styrenes håndtering av saken førte til at ungdomslaget ikke klarte å tilby medlemmene 
teateraktivitet i perioden. Medlemsaktivitet er lagets øverste prioritet. 

Handlingene i denne saken reiser spørsmål vi mener er av alvorlig karakter. Er det sånn at 
hovedstyret har mulighet til å overstyre avgjørelser og vedtak gjort av lagets undergrupper? 
Om dette er tilfelle, hvor er det bestemt? Har årsmøtet gitt hovedstyret myndighet til å utføre 
slike handlinger, og om så er tilfelle, hvor er dette protokollført? 

Oppførsel som denne kan gi et uheldig inntrykk til lagets medlemmer og 
samarbeidspartnere, og kan gjøre så flere vegrer seg for å engasjere seg frivillig i lagets 
aktiviteter. Vi oppfordrer årsmøtet om å be hovedstyret og teaterstyret å legge frem referater 
i saken, dersom de ønsker å følge saken videre. 
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Hovedstyrets kommentar: Teaterstyret hadde kontrakt med regissør A som pga endret 
situasjon måtte bryte kontrakten i juli 2021. Det var en kandidat B før nevnte XXXXX kom 
inn i bilde, som teaterstyret ikke klarte å bli enige om. Det ble spilt inn fra hovedstyret at 
XXXXX har tidligere vært i konflikt med KUL, men at det ble avholdt møte med teaterstyret 
og XXXXX i august 2022, hvor det i ettertid ble nedstemt i teaterstyret. Det ble da inngått 
dialog med ny instruktør C som først sier ja, og deretter nei i oktober 2022. Det må også 
tillegges at året 2022 var ett koronaår, og usikkert om teaterforestilling i det hele tatt 
kunne gjennomførers.  

Hovedstyret hadde i denne saken ytterligere informasjon enn hva teaterstyret satt med, 
men Hovedstyret skal i hovedsak ha det overordnede ansvaret for drift av laget og kan 
dermed i prinsippet overstyre avgjørelser og vedtak gjort av undergruppene men 
autonomi er selvsagt å foretrekke. 

 

 

4. Personer i styrer uten betalt medlemskap 
I følge vedtektene § 3 er det kun personer med betalt medlemskontingent som har 
stemmerett i KULs saker. Det kan se ut til at det i dag er personer i de ulike styrene som 
ikke har betalt medlemskontingent. Vi vil gjøre årsmøtet oppmerksom på at dette kan 
påvirke de ulike styrenes vedtaksdyktighet. Vi lurer ellers på hva som er begrunnelsen for at 
vi i dag har en praksis hvor styremedlemmer ikke behøver å betale medlemskontingent, da 
dette er personer som skal være med på å bestemme og påvirke retningen til laget. Vi synes 
dette sender et uheldig signal til våre medlemmer og samarbeidspartnere. 

Hovedstyrets kommentarer: Dette har vært en utfordring i alle år og bør følges opp 
nøyere. Tas til etterretning. 

 

5. Utleie av Kulturhuset Vonheim 
Artikler i Sandefjords Blad 09.10.22: 
Nyheter, Politi | Ungdomsfest ute av kontroll – undersøker om flere kan ha blitt dopet ned (sb.no) 
Nyheter, Vonheim | Har leid ut til flere russegrupper – uten store problemer (sb.no) 

Utleie av Kulturhuset Vonheim har vært en biinntekt for Kodal Ungdomslag i mange år, 
mens det i dag kan virke som om dette har blitt en nødvendighet og en slags hovedinntekt, 
for å sikre finansiering av drift fremfor en gode for lagets medlemmer. 

I forbindelse med utleie høsten 2022, er det i Sandefjords Blad 09.10.22 opplyst om 
narkotikabruk i form av neddoping, og at utleier har gjort en “kritisk feil” ifm. utleieforholdet. 
Dette skaper en tanke om at Kulturhuset Vonheim kan være med på å tilrettelegge for en 
festkultur for dagens ungdom det rettes sterk kritikk mot. Er dette en kultur vi ønsker at 
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Kodal Ungdomslag skal assosieres med? Selv om det tilsynelatende finnes retningslinjer 
som legger føringer til både vakthold og annet, er utleiepraksisen med på å skape negativ 
oppmerksomhet til laget. 

I samme artikkel tydeliggjøres det at ungdomslaget ikke skal slutte med utleie av Kulturhuset 
Vonheim, da dette “er en viktig inntekt for vår del”. Vi undres over hva årsmøtet mener om 
dette, og stiller følgende spørsmål: basert på lagets øvrige økonomiske forpliktelser og 
pengebruk - har vi satt oss i en slik situasjon at vi er avhengige av å måtte leie ut til blant 
annet russen for å kunne finansiere øvrig medlemsaktivitet og drift? 

Årsmøtet oppfordres til å be om en redegjørelse for nødvendigheten av utleie av Kulturhuset 
Vonheim for å sikre lagets finansiering. Dette inkluderer dagens priser, medlemsrabatt, og 
hvilke grupper det er/ikke er ønskelig at laget skal leie ut til. 

Hovedstyrets kommentar: Utleie har i alle år vært en kjærkommen inntekt som har økt 
betraktelig etter oppgradering av Vonheim. Vi er avhengig av inntekten. KUL jobber 
rusforebyggende. Hovedstyret skal publisere en veiledende prisliste. Det har vært 2 litt 
uheldige avisoppslag, og det har vært avholdt 12 russefester med bortimot 2000 russ ute 
nevneverdige problemer. Hovedstyret ser derfor ingen grunn til å endre utleiepraksis da 
vakthold er ivaretatt. Men vi imøteser gjerne medlemmer som ønsker å arrangere noe. 

 

6. Økonomiske vurderinger 

6.1 Årsrapportering Frilynt 
https://frilynt.no/rapport/ 

I StyreWeb ser det ikke ut til at hovedstyret har sendt inn rapport til Frilynt i forbindelse med 
utbetaling av Frifondmidler og momskompensasjon, for perioden 2022. Fristen var 15. 
februar, og ytterste konsekvens vil være at laget ikke får utbetalt Frifondmidler eller 
momskompensasjon i 2023. 

Hovedstyrets kommentar: I forhold til momskompensasjon ble KUL feilinformert fra 
kommunen om at momsen skal sendes inn sammen med spillemiddelrapporten, men kom 
da i retur. Dette ble ordnet med Frilynt manuelt. 

 

 

6.2 Salg av lift 
Hovedstyret har valgt å selge liften som har stått på Vonheim. Den har blant annet vært 
brukt av teateret til opprigg av lys og lyd i forbindelse med oppsetninger. Det stilles 
spørsmålstegn ved hvorfor hovedstyret besluttet å selge liften, da den har vært hyppig brukt 
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i alle år. Laget står nå i en situasjon hvor en tilsvarende lift må leies til fremtidig behov. Dette 
gir oss unødvendige utgifter i fremtiden. Vi antar dette er en sak behandlet på 
hovedstyremøte, og mener hovedstyret bør gjøre gjeldende referat tilgjengelig for årsmøtet. 

Hovedstyrets kommentar: Liften var ikke lenger i teknisk god stand med fare for svikt i 
hydraulikken og elektronisk feil som førte til overspenning med fare for liv og helse, den 
ble undersøkt av en elektrikker. Den ble donert til oss av kommunen i sin tid da den ikke 
var i forskriftsmessig stand. Hjulene var dessuten ødelagt noe som ødela parketten. I 
tillegg krever denne type innretning årlig tilsyn og sertifisering for bruk. Brukere må ha 
sikkerhetskurs. 

 
 

6.3 Innkjøp av mygger 
Teaterstyret har tidligere fått tildelt midler til innkjøp av mygger til bruk i teateroppsetninger. 
Bakgrunnen var å spare penger ved å slippe å leie mygger hvert år. Myggene ble kjøpt inn, 
og i forbindelse med dette ble det bestemt at disse ikke skulle lånes eller leies ut. Erfaringen 
er at holdbarhetstiden på utstyret blir sterkt forkortet ved en sånn praksis. Mygg er dyrt 
utstyr, og intensjonen er derfor å holde kostnadene for laget nede. 

Vi har blitt informert om at det i dag er gjort avtaler med både BRUS og DROPP-revyen hvor 
utlån av mygg er inkludert. Dette minner om en tidligere avtale KUL har hatt med Andebu 
Ungdomslag og Høyjord Ungdomslag, som hovedstyret/teaterstyret ikke har videreført. Om 
denne nye avtalen er korrekt, oppfordrer vi årsmøtet til å be hovedstyret og teaterstyret om 
beslutningsgrunnlaget og premissene for avgjørelsen, da den kan ha en direkte negativ 
konsekvens for laget. 

Hovedstyrets kommentar: Dette er ikke korrekt. Myggene har aldri vært leid ut til Dropp 
og BRUS.  

 

6.4 Oppussing av Kulturhuset Vonheim 
Etter ekstraordinært årsmøtet 2021 startet hovedstyret et omfattende oppussingsarbeid av 
Kulturhuset Vonheim. Årsmøtet ble forespeilet fremlagt en vedlikeholdsplan under årsmøtet i 
2022. 

Slik vedtakene er protokollført, gir årsmøtet hovedstyret fullmakt til å søke finansiering for 
nødvendige oppgraderinger utendørs og innendørs. I forslaget til vedtak ønsket hovedstyret 
fullmakt til å iverksette nødvendige oppgraderinger, denne formuleringen er fjernet fra det 
endelige vedtaket. Det kan dermed se ut som vedtaket kun omhandler søknad om 
finansiering. 
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Til årsmøtet 2022 blir disse vedtakene gjengitt i årsmelding med formuleringen 
“ekstraordinært årsmøte vedtok hovedstyrets plan for rehabilitering og oppgraderinger 
utendørs”, fulgt av en omfattende liste med arbeidene som er utført. Det blir ikke forelagt en 
vedlikeholdsplan, og saken presenteres som “Rehabilitering Kulturhuset Vonheim - trinn 2”. 
Oppfordrer årsmøtet til å etterspørre vedlikeholdsplanen fra hovedstyret. 

Hovedstyrets kommentar: Det gjenstår fortsatt noen planlagte oppgraderinger, men 
vedlikeholdsplaner er under utarbeidelse for å unngå slike drastiske oppgraderinger i 
fremtiden.  

Det er riktig at det i saksfremlegg står: «Hovedstyret vil også til årsmøtet 2022 utarbeide 
en vedlikeholdsplan». Dette sto i et saksfremlegg og ikke i hverken forslag til vedtak eller 
vedtak. 

Vedtaket i årsmøtesaken fra 2021 om oppussing av Vonheim er gjennomført i tråd med 
planen. 

Det ble ellers i årsmelding for 2021 gitt en grundig redegjørelse for vedlikehold og 
oppgraderinger av bygg og anlegg på 10 sider. Den beskrev arbeid som er gjennomført, 
påbegynt og planlagt.  

Det skal også sies at styrer i alle år siden 1900 har gjort vedlikeholdsarbeider, oppussing, 
forandringer og oppgraderinger på Vonheim uten at dette har blitt kritisert. 

 

6.5 Oppsummering økonomiske vurderinger 
Hovedstyret er ansvarlig for organisasjonens drift i tiden mellom årsmøtene, og skal drifte 
laget etter årsmøtets vedtak og lagets vedtekter. Dette innebærer god økonomistyring, og å 
fatte avgjørelser til det beste for laget. 

Vi oppfordrer årsmøtet til å be hovedstyret om en redegjørelse for de økonomiske 
vurderingene som ligger bak avgjørelsene og handlingene i sakene presentert over. Sakene 
har en direkte konsekvens for lagets økonomi, samtidig som det krever ressurser som 
kunne vært brukt på å skape medlemsaktivitet. Vi stiller også spørsmålstegn ved 
nødvendighetsgraden rundt diverse oppgraderinger under rehabiliteringen av Kulturhuset 
Vonheim. Det er underlig at hovedstyret tar slike beslutninger samtidig som de kritiserer 
kommunen for tildelingen av drifts- og aktivitetsmidler. 

Vi håper årsmøtet kan ha i bakhodet at prioriteringsevne, økonomistyringskompetanse og 
evne til å se et helhetlig økonomisk bilde er viktig kompetanse som laget har stort utbytte av. 
I dagens situasjon med antallet omfattende økonomiske saker, er det viktig at hovedstyret 
består av personer som innehar denne kompetansen, og vi håper årsmøtet vil legge dette til 
grunn i forbindelse med valget 2023. 
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Hovedstyrets kommentar: Medlemsaktiviteten har økt i form av Trevet og mange 
ungdommer som engasjerer seg, de er på Vonheim flere ganger i uken, se mer detaljer i 
årsberetningen. Oppgraderingene har også gitt økt utleie, som igjen genererer mer 
inntekt.  

Valgte kasserer måtte trekke seg og Frode har påtatt seg å føre bilag med bistand fra 
Ingunn som er regnskapsfører. Flere av styrets andre medlemmer innehar flere års 
kompetanse både fra både andre lag og foreninger samt arbeidsliv i forhold til å styre 
økonomi og drift av KUL. 

Det er riktig at hovedstyret har ansvaret for lagets drift mellom årsmøtene og at god 
økonomistyring er en del av dette. Inkludert i dette følger også et ansvar for å både sørge 
for inntekter, nødvendig inndekning av utgifter – herunder investeringer, og ikke minst 
inntektsbringende aktivitet. En stor del av bildet er også frivillig innsats, implisitt en 
betydelig økonomisk verdi for laget. 

Bak vurderingene til hovedstyret er: 

• Årsmøtets vedtak om oppgraderinger og renovering jf. ekstraordinært årsmøtet i 2021 
• Et ønske om å ruste opp Vonheim til et moderne og attraktivt sted for lagets 

medlemmer, brukere, leietakere og publikum. 
• Oppgraderinger gir Vonheim inntekter man ikke har hatt før, blant annet betydelig 

økning i leieinntekter – som er viktig i fravær av andre inntekter. 
• Et mer vedlikeholdsvennlig bygg. 
• Budsjett. 
• Det faktum at det på to år er hentet inn nær 2 500 000 i tilskudd og støtte. 
• Energieffektivisering. 

Driftsutgifter (løpende utgifter som strøm, forsikring, kommunale avgifter, forbruksmateriell 
etc.) og langsiktige investeringer i bygg og anlegg er normalt atskilt.. 

Hovedstyret består i dag av personer med erfaring og formell og uformell kompetanse i 
økonomistyring i privat og ideell sektor, næringsdrivende og gründere, bakgrunn fra 
forstanderskap i bank og finans – og der flere har opptil 10 års høyere utdanning i blant 
annet entreprenørskap, forretningsvirksomhet, strategisk ledelse, engineering m.m. 
Hovedstyret har også bistand til bokføring fra profesjonell regnskaspfører. 

Hovedstyret støtter at enhver forening skal ha god økonomistyring og at årsmøtet velger 
ethvert styre i tråd med vedtekter. 
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7. Brev sendt politikere og Sandefjord kommune på vegne av hovedstyret 
Vedlegg 2 - Brev til politikere og Sandefjord Kommune 
Kodal, Kodal ungdomslag | Mener det er skjevfordeling: «Vi tar et viktig ansvar for hele 
Andebu» (sb.no) 

Det ble den 21.11.22 sendt et brev til Sandefjord kommune i forbindelse med “Helhetlig plan 
for fritidsaktiviteter for ungdom” og kommunens forslag til tilskuddsfordeling. Brevet med 
vedlegg er signert leder i hovedstyret og leder på Trevet, på vegne av Kodal Ungdomslag. 

Hovedstyrets kommentar: Det er riktig at ungdomslaget sendte et brev. 

 

 

Vedleggene i brevet fremstiller innhold, aktivitet, antall besøkende og antall frivillige på en 
forvirrende og lite forståelig måte. Dette oppleves misvisende. Flere av aktivitetene som 
listes opp er hverken startet opp, vedtatt eller diskutert i styrene i de ulike undergruppene. 

Hovedstyrets kommentar: Innhold, aktivitet, antall besøkende og antall frivillige ble 
fremstilt tilnærmet på samme måte som i kommunedirektørens saksfremlegg. Dersom 
tallmateriale, faktaopplysninger eller tabellene i kommunens saksfremlegg er feil, ta gjerne 
kontakt med Sandefjord kommune. Aktiviteter som ikke er startet opp står markert med 
«kommer», «åpner 2023» eller «under etablering» i brevet og vedlegg.  

 

 

Vi undres om hovedstyret legger føringer på undergruppenes aktivitet, eller om vedlegget er 
ment som et visjonsskriv for kommende aktivitet. Uavhengig av årsak skulle dette vært 
tydeliggjort i brevet. 

Hovedstyrets kommentar: Hovedstyret har ikke lagt en eneste føring på 
undergruppenes aktivitet i dette brevet eller vedlegget. Brevet omhandler ene og alene 
konseptet «Trevet» og har ingen bindinger mot andre undergrupper. 

 

For ordens skyld gir vedlegget også inntrykk av at DROPP-revyen er aktivitet i KUL, når 
dette faktisk er en egen organisasjon med et eget styre tilknyttet Andebu Ungdomsskole. Vi 
undres over hvorfor hovedstyret har valgt å føre det opp som egen aktivitet i ungdomslaget. 
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Hovedstyrets kommentar: Dette er ikke korrekt. I brevet står det at Kodal Ungdomslag 
«har et tett samarbeid med DROPP-revyen ved Andebu ungdomsskole». Det står også at 
Kodal Ungdomslag og DROPP-revyen er opptatt av å «se synergier». I presentasjon av 
ungdomstilbudet Trevet står det i tabellen at «Samarbeidspartner er DROPP-revyen ved 
Andebu ungdomsskole», samt at «samarbeid med flere aktører er under utvikling». Det 
understrekes at samarbeidet med DROPP-revyen er beskrevet i brevet etter avtale med 
styreleder i DROPP-revyen. 

 

 

Flere av aktivitetene som listes opp hører innunder dedikerte undergrupper, og vi lurer på 
om en slik dobbeltrapportering vil påvirke undergruppenes muligheter til å søke egne midler 
fra kommunen i fremtiden. Det er en kjensgjerning at aktivitet kun kan få midler fra ett sted 
én gang, og med en blanding av tiltak og aktivitet som det er gjort i dette vedlegget, ønsker 
vi å informere om at dette er viktig å tenke på i det kommende arbeidet. 

Hovedstyrets kommentar: Aktivitetene i brevet berører ikke andre undergrupper.  Brevet 
var ikke en søknad. 

 

 

Ellers syns vi det er bekymringsverdig at ungdomslaget sender fra seg så tvilsomt 
tallmateriale til kommunen i forbindelse med tilskuddsfordeling, da laget står i fare for å ikke 
kunne rapportere på hverken medlemmer eller aktivitet, og dermed måtte tilbakebetale 
eventuelt utbetalte summer. Vi vil gjøre oppmerksom på at et betalende medlem kun regnes 
som ett medlem, uavhengig av om det har flere roller. 

Hovedstyrets kommentar: Tallmaterialet er hentet fra kommunedirektørens 
saksfremlegg, samt gjennomsnittlig antall besøk/brukere av Trevet. Brevet er heller ingen 
søknad om tilskudd, men informasjon om aktivitet i Kodal Ungdomslag, utfordringer i 
ungdomsmiljøet og spørsmål om aktivitetstilskuddet som er anført i saksfremlegget er det 
samme som driftstilskuddet laget har fått i «alle år». I det nevnte brevet skriver Kodal 
Ungdomslag også: «Både administrasjonen og folkevalgte skal ha ros for sitt engasjement 
til det beste for de unge og trygge oppvekstmiljøer.» 
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Når et medlem føres opp som både besøkende og frivillig tegnes det et bilde av at laget har 
større oppslutning enn det faktisk har. 

 

Hovedstyrets kommentar: I enhver frivillig barne- og ungdomsforening der ungdom er 
aktive – enten det er som frivillig, som styremedlem eller bruker – så er det en 
fritidsaktivitet. Med forslagsstillers logikk ville man i teorien med 200 frivillige ungdommer 
som er engasjert i å drive eget fritidstilbud, og 20 besøkende som tilfeldigvis ikke var blant 
de frivillige, måtte oppgi 20 personer i «oppslutning». Egenverdien i å være engasjert i å 
skape tilbud for andre – og samtidig ha glede av det som egen aktivitet, er helt 
avgjørende, etter hovedstyrets syn.  

 

 

Til sist stiller vi oss undrende til om brevet er sendt etter et vedtak i hovedstyret, eller om 
dokumentet er sendt på eget initiativ av de to undertegnede. Det er i utgangspunktet fint at 
de undertegnede ønsker fokus på mer midler til laget, men med så forvirrende tall- og 
aktivitetsmateriale i vedlegg er det ugunstig om ikke hele dokumentet har vært behandlet 
som en sak på hovedstyremøte i forkant. Vi oppfordrer årsmøtet til å be hovedstyret om å 
legge frem referat eller annen dokumentasjon på bakgrunnen for innsending av brevet. 

Hovedstyrets kommentar: Saken var oppe i hovedstyremøte 1. oktober 2022 i sak 2 
«Inntektskilder og reduksjon av kostnader». I protokollen står det: «Driftstilskuddet fra 
kommunen har stått stille i årevis. Problemstillingen må løftes opp for politisk ledelse i 
kommunen.» I referatet står det også: «Det er behov for et løft i tilskudd til forebyggende 
tiltak for ungdom. Det er også store forskjeller på fordeling av ressurser på ulike aktører 
og deler av kommunen. Dette løftes opp for politisk ledelse i kommunen.». Vedrørende 
tall og aktivitetsmateriale, se kommentar lenger opp. Det skal sies at ungdomslaget har 
fått positiv tilbakemelding fra enkelte politikere, som har tatt kontakt, på at informasjonen 
ble sendt. Tilskuddet til Kodal Ungdomslag ble som følge av brevet økt. I tillegg ble det 
gjennomført et møte med kultursjefen. Kultursjefen ville jobbe videre med å øke tilskuddet 
til Kodal Ungdomslag ytterligere. 

Selve brevet ble ikke tatt opp i ett hovedstyremøte, men gjennomgått av flere av 
medlemmene før det ble sendt.  

Sandefjord kommune hadde også glemt ungdomslagene i gamle Andebu kommune i 
første utsending av saksfremlegget. 
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Hovedstyret vil anføre at Marius Kultorp er ansatt i Ungdomshuset Napern1916 og Frilynt 
Norge som trolig ville ha blitt berørt økonomisk dersom brevet hadde fått større 
gjennomslag. 

 

 

8. Interne forhold 
I KULs vedtekter §6 står det at “Hovedstyret fører referat fra sine møter som skal være 
tilgjengelig for KULs medlemmer.” Per d.d. ligger det kun ett referat tilgjengelig for 
medlemmene på ungdomslagets nettsider. Vi synes det er leit at det ene referatet 
hovedstyret har valgt å publisere, er det hvor enkeltpersoner blir beskrevet i negative 
ordelag. 

Vi ønsker å oppfordre årsmøtet til å be hovedstyret om en forklaring på hvorfor det kun 
ligger et referat tilgjengelig, samt hvilke vurderinger hovedstyret har gjort knyttet til måten 
man omtaler årsmøtedeltakere på i dette ene referatet som ligger ute. 

Hovedstyrets kommentar: Det er riktig at det per nå ligger kun ett referat ute på 
nettsidene. Dette har med kapasitet/tid å gjøre. Det skal legges til at ikke et eneste 
styremøtereferat er publisert offentlig i perioden 1900 til 2023. Hovedstyret har 
undersøkt med en rekke andre foreninger, deriblant ungdomslaga. Andebu ungdomslag 
har den samme formuleringen om at «Møteprotokollen skal være tilgjengelige for lagets 
medlemmer», men publiserer ikke referatene. 

Ingen enkeltpersoner er navngitt i negative ordelag. Styret fikk tilbakemeldinger som 
gjorde at dette ble en sak. Vi ser ingen dramatikk i dette. 

 

 

Videre stiller vi spørsmålstegn rundt fratredelsen til flere tillitsvalgte fra styrene i 
ungdomslaget de to siste årene. Flere medlemmer har fått høre rykter om overstyring fra 
hovedstyret, manglende økonomisk forståelse samt andre uverdige forhold. 

Vi oppfordrer årsmøtet til å be hovedstyret om en redegjørelse på hva som ligger til grunn 
for dette frafallet de siste årene, samt redegjøre for sin praksis når det kommer til styring av 
disse. 
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Hovedstyrets kommentar: Vi har ingen kommentar til rykter. Det er ikke uvanlig at 
fratredelser skjer i frivillige foreninger.  

Hovedstyret har det overordnede ansvaret for driften av laget og skal ta avgjørelser vi 
mener er til det beste for laget, men kjenner oss ikke igjen i rykter om overstyring, 
manglende økonomisk forståelse eller andre uverdige forhold som det refereres til i 
avsnittet.  

 

 

9. Oppsummering 
Basert på informasjonen presentert i dette dokumentet kan det se ut til at det ved flere 
anledninger er fattet vedtak som omhandler saker som har en direkte innvirkning på lagets 
arbeid og aktivitet. En ryddig og profesjonell organisasjon er transparent, og det skal være 
lett å se at styrenes handlinger er i tråd med vedtak bestemt av årsmøtet. Det er vanskelig å 
si om dette er tilfellet i dag. Ungdomslaget kan til tider virke mer opptatt av avisoppslag og 
utleie, enn god medlemsaktivitet og ryddige arbeidsforhold både i styrene og med 
samarbeidspartnere. 

Det kan argumenteres for at noen av sakene listet opp i dette dokumentet isolert og 
enkeltvis kan avfeies som mindre betydelige. Sett i sammenheng tegner de derimot et bilde 
av en organisasjon med til tider tvilsom drift, og med en økonomistyring det bør stilles 
spørsmålstegn ved. Vedtektene §1 sier: «Kodal Ungdomslag (KUL) er et frilynt lag som 
arbeider for å aktivisere alle, spesielt ungdom, til sunn og samfunnsnyttig livsutfoldelse. KUL 
vil ved sin virksomhet stimulere interessen for kulturell aktivitet og samarbeide. KUL søker å 
skape interesse for aktiviteter som kan utvikle og gi meningsfylt fritid.» Det stilles store 
spørsmålstegn ved om sakene i dette dokumentet reflekterer dette. 

Hovedstyrets kommentar: Det er per i dag rekordmange aktive ungdommer på Vonheim 
som driver «sunn og samfunnsnyttig livsutfoldelse». I tillegg er det flere ressurspersoner 
som gir av hele seg selv for at laget skal komme ut av uføret laget sto i, ref. alle tidligere 
avisoppslag, etterslep på vedlikehold, økonomiske utfordringer, synkende medlemstall, 
frafall av barn og unge, krisemøter for medlemmer m.m. 

 

 

Det er viktig at årsmøtet, som vår øverste myndighet, gjøres oppmerksom på de faktiske 
forholdene slik at vi sikrer at organisasjonen driftes slik medlemmene ønsker det. 
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Hovedstyrets kommentar: Styret mener det er viktig å bruke de kanaler som kan brukes 
for å nå ut til flest mulig med hvilke aktiviteter som tilbys på Vonheim. Facebook, 
Instagram og lokalavisen brukes til dette. Dette har gjort til at medlemsaktiviteten har økt 
samt økt utleie, noe som igjen frembringer mer penger inn, som igjen gir muligheter for 
flere tilbud og aktiviteter. Viser igjen til årsmeldingen angående økt ungdomsaktivitet. 
Viser til regnskapet for økonomisk situasjon. 

 

 



Forslagsstiller: 
Marius og Marius og Malin Kultorp 

 
 
 

Styrets kommentarer og forslag til vedtak er markert i rødt, i tekstbokser. 
 
 

Sak 9.2 Vaktmesterbolig 
 
Vedlegg 3 Protokoll årsmøte 2021 
Vedlegg 4 - Protokoll Ekstraordinært årsmøte 2021 

 
Bakgrunn for saken: 
Under årsmøtet 2021 var det tre innkomne saker som omhandlet vaktmesterboligen oppe til 
votering. 

 
Utdrag fra årsmøteprotokoll 2021: 

Sak 15: «Ved godkjenning i flertall vil det nye styret kunne selge boligen ved godkjenning på 
et ekstraordinært årsmøte eller ved flertall på neste årsmøte.» Resultat: 21 stemmer for, 17 
stemmer mot, 5 blanke stemmer 

 
Sak 16: «Ved flertall kan det nye styret leie ut boligen ved flertall etter et ekstraordinært 
årsmøte eller etter neste årsmøte.» 
Resultat: 18 stemmer for, 19 stemmer mot, 5 blanke stemmer 

 
Sak 17: «Beholde vaktmesterstilling og vaktmesterbolig» 
Resultat: 12 stemmer for, 19 stemmer mot, 12 blanke stemmer 

 
 
Refererer til lagets vedtekter §10: 

«Ved avhendelse av hus eller eiendom skal Frilynt Norges styre underrettes. Saken 
tas opp på ordinært årsmøte, og deretter i ekstraordinært årsmøte, innkalt i denne 
anledning. Det skal gå minst 3 måneder mellom disse møtene, og i begge må 
avgjørelse fattes med minst 2/3 flertall.» 

 
 
Under ekstraordinært årsmøte 2021, sak 4 orienteres det slik: 

«I forbindelse med avvikling av vaktmesterstillingen på Kulturhuset Vonheim fra 1. 
august 2021, og i samråd med Andebu Sparebank ref. sak 5 om opptak av lån vil 
vaktmesterboligen i Lefsrødveien 318 bli gjenstand for utleie til markedspris. 
Regulering av husleie vil skje i tråd med gjeldende lover og forskrifter. [...] Det var 
flertall for salg av vaktmesterboligen på årsmøtet 2021, men salg krever 2/3 flertall. 
Dermed falt forslaget.» 

 
 
På bakgrunn av forvirrende saksgang ønsker vi at saken om vaktmesterboligen behandles 
på nytt. 



Forslagsstiller: 
Marius og Malin Kultorp 

 

Forslag til vedtak: Hva som gjøres med vaktmesterboligen fremover behandles som en 
egen sak enten på ekstraordinært årsmøte eller på årsmøtet 2024. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Hovedstyrets forslag til vedtak er å ikke ta opp denne saken det 
neste året. 

 
 
 

Sak 9.3 Forslag til vedtektstilførsel 
Vedlegg 5 Vedtekter-Kodal-Ungdomslag 

 
Bakgrunn for saken: 
Det har i mange år manglet saker rundt konstituering av årsmøtet. Ved en tilførsel av disse i 
vedtektene vil man i kommende år få et bedre utgangspunkt for gjennomføringen av 
årsmøtet. 

 
Forslag til endring/tilførsel 
Nåværende ordlyd 

 

Utdrag fra Kodal Ungdomslags vedtekter §4: 
 
 

§4 
 
Årsmøtet, som er KULs høyeste myndighet, avholdes hvert år innen utløpet av april måned, 
og skal bekjentgjøres minst 1 måned i forveien. 

 
Hovedstyret skal innen utgangen av desember avholde budsjettmøte. 

 
Forslag som ønskes fremmet på årsmøtet, må sendes skriftlig til hovedstyret, senest 2 uker 
før årsmøtet. 
Årsmøtet skal behandle: 
a) godkjenning av innkalling og saksliste, b) valg av ordstyrer, c) valg av to referenter, d) valg 
av tellekorps, e) valg av to representanter til å underskrive årsmøteprotokollen, f) 
årsmeldinger, g) årsregnskaper, h) fastsettelse av kontingenten, i) budsjetter, j) eventuelle 
arbeidsplaner, k) innkomne saker, l) valg blant lagets medlemmer i særskilt valg til: 
a) årsmeldinger, b) årsregnskaper, c) fastsettelse av kontingenten, d) budsjetter, e) eventuelle 
arbeidsplaner, f) innkomne forslag, g) valg blant lagets medlemmer i særskilt valg til: 

 

I.  
Hovedstyre [...] 



 
 

 

Forslag til vedtak: De foreslåtte endringene i §4 i vedtektene vedtas 
 
Hovedstyrets forslag til vedtak: Hovedstyret gis fullmakt til å sette ned en komite som 
utarbeider forslag til vedtektsendringer. Dette tas opp som sak på årsmøte i 2024. 

 

Sak 9.4 Ungdomsgruppa/Trevet 
Vedlegg 5 Vedtekter-Kodal-Ungdomslag 

 
Bakgrunn for saken: 

Forslagsstiller: 
Marius og Malin Kultorp 

I forkant av årsmøtet 2022 ble det sendt ut en rekke forslag til vedtektsendringer under sak 
11. Et av endringsforslagene omhandlet blant annet at hovedstyret skulle kunne konstituere 
komiteer og utvalg utenom årsmøtet. Sak 11 ble trukket av hovedstyret og dermed verken 
fremlagt eller behandlet på årsmøtet. Til tross for dette kan det se ut til at hovedstyret likevel 
har konstituert styret i ungdomsgruppa/Trevet, og innsatt/valgt leder for gruppa. 

 
Etter vedtektene §4 står det at «[...]Styrer til de enhver tid faste undergrupper[...]» skal velges 
av årsmøtet og har etter §3 kun stemmerett om de har betalt medlemskontingent. Vi ønsker 
derfor at styret i ungdomsgruppa/Trevet velges av årsmøtet for den kommende perioden. 

 
Forslag til vedtak: Styret i ungdomsgruppa/Trevet inkluderes som en egen undergruppe 
under sak 7: Valg og velges av årsmøtet. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Trevet fortsetter som en komite og velges ikke av 
årsmøtet. 




